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 71מס' שמן המניין  18-המועצת העיר 

 02.07.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o  חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o ראה"ע חברת מועצה וסגן - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 
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o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

o העירראש העיר ויו"ר מועצת  - מר ששון מוטי 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה  - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנכ"ל החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ  - גב' פנינה שנהב 

o חשבת העירייה  - גב' אסתי ויסלר הרצוג 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o מנהל כספים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ - מר מוטי ענתבי 

o מנהלת המנהלת להתחדשות עירונית - גב' לירן אדרי 

o מוסיקה החברה לפיתוח תיאטרון, מחול,  רואה חשבון מבקר, - מר דורון עברי

 ואמנות חולון בע"מ

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

 הקמת משמר מקומי. –של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 מצוקת חניה סביב התיאטרון. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .2
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 פינוי גזם. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .3

 אגף תנועה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .4

 .של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ 2022ו"ח כספי לשנת אישור ד .5

וולטאיים על מוסדות, מגרשי -עירייה לצורך הקמת מתקנים פוטואישור הלוואה מה .6

 .ספורט וגני ילדים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ

במסלול  9-17בקשה לאישור מועצת העיר לתכנית פינוי בינוי מתחם ברחוב התותחנים  .7

 .הרשויות

 .אישור דיון הנוסח על הקמת היכל הקרח האולימפי בחולון .8

  .2022( לשנת 2אישור דו"ח הכספי הסקור לחציון רבעון ) .9

 .2023( לשנת 1אישור דו"ח רבעוני ) .10

הוספת  - 2024ולשנת   2023עדכון תבחינים לחלוקת כספי תמיכת לעמותות )כללי( לשנת  .11

 .תבחין "מחנה קיץ"

 .2023חלוקת כספי תמיכות לעמותות )כללי( אירגוני נוער לשנת אישור תבחינים ל .12

 .2024אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות )כללי( לשנת  .13

 .2024אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת  .14

 .2023אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות דת לשנת  .15

 .2023רווחה ובריאות לשנת  אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות תרבות חינוך .16

להתייצב לתבוע בביהמ"ש     035812767הסמכת  עובדת עירייה  עו"ד  מיכל בן יוסף ת.ז.  .17

 .לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה

אישור מינויה של הגב' ריבה קליין לתפקיד סמנכ"ל ראש מינהל חינוך במקום אריאלה  .18

עד ל מקסימום   4ראש ההיררכיה דרגה  -ות חינוך קידר, שכרה עפ"י הסכם מנהלי מחלק

 .ל"שכר מנכ 72%של 

אישור מינויה של הגב' קרן משלניק, לתפקיד גזברית העירייה במקום אמנון ארץ קדושה,  .19

 .ל"שכר מנכ 95% - 85%חוזה אישי שכר בכירים, בגובה של 

 .2023אישור תקציב רגיל מעודכן לשנת  .20

 .2023ת אישור תקציב פיתוח מעודכן לשנ .21

 .28.02.2024 –הארכת שירות למר כהן חיים קב"ט מוסדות חינוך עד ל  .22

 .28.02.2024 -הארכת שירות למר שמש אהרון  עד ל .23
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 .28.02.2024 -הארכת שירות למר ארי שמעוני  עד ל .24

 .28.02.2024 -רחל  עד ל 'הארכת שירות לגב' איצקוביץ .25

 .אישור בקשה לעבודה נוספת של הגב' רוני חסיד .26

 .אישור בקשה לעבודה נוספת של מר ארז מחמלי .27

 ספטמבר. -אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  .28

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 565פרוטוקול מס'  71

 ירד מסדר היום. הקמת משמר מקומי. –של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

ירד  מצוקת חניה סביב התיאטרון –פנחס בנושא של חבר המועצה אלרון  -הצעה לסדר   .2

 מסדר היום.

 פינוי גזם. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא   .3

 אגף תנועה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא   .4

של החברה הכלכלית  2022אישור דו"ח כספי לשנת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .5

 .לפיתוח חולון בע"מ

אישור הלוואה מהעירייה לצורך הקמת מתקנים  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .6

וולטאיים על מוסדות, מגרשי ספורט וגני ילדים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון -פוטו

 .בע"מ

בקשה לאישור מועצת העיר לתכנית פינוי בינוי  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .7

 .הרשויותבמסלול  9-17מתחם ברחוב התותחנים 

אישור דיון הנוסח על הקמת היכל הקרח האולימפי  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .8

 .בחולון

( לשנת 2אישור דו"ח הכספי הסקור לחציון רבעון ) אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .9

2022.  

 .2023( לשנת 1רבעוני )הדו"ח ה אתשרה ברוב קולות יעצת העיר אמו .10

תבחינים לחלוקת כספי תמיכת לעמותות העדכון  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .11

 .תבחין "מחנה קיץ" ההוספת  - 2024ולשנת  2023)כללי( לשנת 
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תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות )כללי( ה אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .12

 .2023אירגוני נוער לשנת 

כספי תמיכות לעמותות )כללי(  תבחינים לחלוקתה אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .13

 .2024לשנת 

תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת ה אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .14

2024. 

 .2023תמיכות למוסדות דת לשנת הטבלת חלוקת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .15

ך רווחה תמיכות למוסדות תרבות חינוהטבלת חלוקת את ברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .16

 .2023ובריאות לשנת 

עירייה עו"ד מיכל בן יוסף ת.ז. ההסמכת  עובדת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .17

להתייצב לתבוע בביהמ"ש לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב  035812767

 .ההסמכה

מינויה של הגב' ריבה קליין לתפקיד סמנכ"ל ראש  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .18

ראש  -מינהל חינוך במקום אריאלה קידר, שכרה עפ"י הסכם מנהלי מחלקות חינוך 

 .ל"שכר מנכ 72%עד ל מקסימום של   4ההיררכיה דרגה 

מינויה של הגב' קרן משלניק, לתפקיד גזברית  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .19

שכר  95% - 85%העירייה במקום אמנון ארץ קדושה, חוזה אישי שכר בכירים, בגובה של 

 .ל"מנכ

 .2023רגיל מעודכן לשנת התקציב האישור  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .20

 .2023פיתוח מעודכן לשנת האישור תקציב  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .21

שירות למר כהן חיים קב"ט מוסדות חינוך ההארכת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .22

 .28.02.2024 –עד ל 

 .28.02.2024 -עד ל שמש אהרון שירות למרההארכת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .23

 .31.08.2024 -עד ל ארי שמעוני שירות למרההארכת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .24

 -עד ל רחל 'איצקוביץ שירות לגב'ההארכת  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .25

28.02.2024. 

 .בקשה לעבודה נוספת של הגב' רוני חסידה אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .26

 .בקשה לעבודה נוספת של מר ארז מחמליה אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .27

 .ספטמבר –פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  אתברוב קולות  אישרהעצת העיר מו .28



 565 פרוטוקול 02.07.23 –ליום  71מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

6 
 

 

 פרוטוקול

 יאללה בכבוד מוטי. מר יעקב מזרחי:

 . 71את הישיבה שמן המניין מספר  טוב. אני פוִתח מר מוטי ששון:

 אה, רגע, רגע. בסדר.  מר יוסי זיידה:

 יוסי לא קיבלתי שום דבר ממה שביקשתי. מר מורן ישראל:

יעבירו לי במהלך היום, בסדר? שלחו לי את זה במייל ואת זה במייל, אבל  מר יוסי זיידה:

 הכול אצלי במייל.

 וף הישיבה. אם הכול אצלך אז נמתין לס מר מורן ישראל:

 ?20:05טוב חברים, מה השעה בדיוק?  מר מוטי ששון:

 מוטי, הנה המסך פה מולך.  20:02 מר יעקב מזרחי:

 בבקשה, הצעה לסדר של חבר המועצה שי קינן.  מר מוטי ששון:

 מה מוטי? לא שמענו מה אתה אומר. מר שי קינן:

 חבר המועצה שי קינן, בבקשה. מר יעקב מזרחי:

 אמרתי, שי קינן. ן:מר מוטי ששו

 

 הקמת משמר מקומי –של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר ה .1

טוב, ערב טוב ראש העירייה, חברי המועצה. ההצעה שלי מדברת על הקמה  מר שי קינן:

של משמר מקומי, משמר שכונתי שיהיה, אם העירייה תגבה את ההצעה, 

שער זוכרים שהייתה בכל שכונה. מוטי זוכר, גם חברי המועצה אני מ

בשעתו, לא לפני הרבה זמן, הצעה למעשה שמבטלת את השיטור העירוני. 

היא לא אומרת את ביטול השיטור, היא אומרת ביטול הגבייה על השיטור. 

גורמי המקצוע אמרו שהדבר הזה יחסל למעשה דה פקטו את השיטור 

אני ראיתי  העירוני. אני למרות שאני אופוזיציה אני התנגדתי לדבר הזה.

חשיבות בחיזוק של הביטחון, המלחמה בפשיעה, המלחמה באלימות, 

בונדליזם, העלאת הביטחון האישי שירד לצערי. ההצעה הזו כמו ההצעה 

הקודמת שעלתה בישיבת המועצה הקודמת להקמת קו חם לבני נוער 

שעוברים אלימות וחרמות, גם ההצעה הזו העתקתי ואני לא מתבייש 

א חושב שיש אגו במנהיגות. העתקתי מרז קינסטליך, ראש להגיד. אני ל

עירייה צעיר וטוב. רז מדבר על זה שקם משמר שכונתי בשכונה שלו כבר 

שנה, הוא בעצמו התנדב בו. הוא אומר שהמשמר הזה היום  20לפני כמעט 
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מתנדבים. השכונה היא נחלת יהודה כמובן, מי שלא יודע. הוא  200מונה 

שהוא יודע מה הוא אומר וגם מביא נתונים, שבעקבות אומר וחזקה עליו 

הקמת המשמר יש הרבה פחות, סליחה לא הרבה פחות. יש פחות פריצות, 

יש פחות עבריינות בשכונה, פחות אלימות, פחות גורמים פליליים 

שמסתובבים בשכונה. ואני חושב שהדבר הזה יוסיף ויתרום לחיזוק 

מות. אני חייב לומר שהשנה הביטחון האישי והמלחמה בפשע ובאלי

נבקשתי עם גורמי ביטחון מהמובילים בישראל כי רציתי לגבש חזון ותכנית 

לביטחון עבור תושבי חולון. ונפגשתי בין השאר עם גל הירש שהיה שותף, 

שותף לכתיבת תכנית הביטחון שלי וכשהוא אמר לי שלגורם האזרחי, 

שהרמתי גבה. אבל אז לתושבים, יש משמעות אדירה. אני חייב להגיד 

 כשנפגשתי גם עם יורם הלוי, סליחה, יעקב. אתה מפריע לי.

 סליחה. מר יעקב מזרחי:

 כשנפגשתי גם עם יורם הלוי. מר שי קינן:

 יורם שמצלם? מר מורן ישראל:

לא. היה מפקד יחידת ימ"מ, מפקד יחידת הגידעונים, אמ"ז ירושלים.  מר שי קינן:

בביתו כדי לגבש תכנית לעיר. גם הוא אמר אותו דבר, כנראה ונפגשתי איתו 

שאם שניים כאלה אומרים ונוספים כנראה שהם יודעים מה הם אומרים. 

הם נותנים חשיבות מכרעת דווקא לגורם האזרחי. דווקא לתושבים, דווקא 

להתארגנות מלמטה. למעשה מה שרז מציע, הוא מציע לתושבי ראשון 

ת השונות לקחת אחריות, להקים משמר שכונתי כזה לציון, תושבי השכונו

והוא אומר להם שבתמורה הוא ילווה אותם, אם אפשר לשים על שקט רק. 

יהיה גורם מקצועי מהעירייה שילווה אותם, ידריך אותם, ייתן להם 

אמצעים לוגיסטיים, את כל האמצעים כולל ניידת. כולל ניידת על חשבון 

מעבר למחמם את הלב. זה דבר שראוי  העירייה כמובן וזה דבר שהוא

שהייתה בסיירת  300להעריצו. מה גם שנפגשתי עם תושבת שכונת ח/

הורים. תושבת בשם, תושבת מעורבת, מוכרת, בשם ניצן והיא הייתה 

בעצמה בסיירת הורים ואומרת לי שסיירת ההורים נסגרה ופורקה למעשה 

היא אומרת לי אפילו  אחרי שנה בגלל שלא היה להם שום כתובת בעירייה.

אפודים זוהרים לא קיבלנו. ולכן אני חושב, ולכן אני חושב שההצעה הזאת 

היא הצעה ראויה בייחוד בתקופה הזו שאנחנו רואים של התגברות מקרי 

אלימות וירידה חדה בתחושת הביטחון האישי. אני מקווה לקבל תמיכה 

 מכל סיעות הבית. תודה רבה. 

 להוסיף?אפשר  מר יעקב מזרחי:

 כן יעקב. מר מוטי ששון:
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אני, אני דרך אגב את העניין ששי אמר אותו ואני אוסיף. לפני חודש אני  מר יעקב מזרחי:

אפילו פרסמתי את הנושא הזה, שרצו להקים פה כוח משימה מקומי 

, 2000שתקבל תמריצים מהעירייה על ידי כל מיני דברים. כרטיסים לימית 

ה, למה לא מוטי? זה שלנו. זה התושבים שלנו. לתיאטרון חולון. לאמץ פ

תורמים את עצמם בלילות במקום לשבת בבית עם האישה ועם הילדים 

מסיירים פה בעיר, ניתן להם תמריצים, למה לא? למה לא? לעזור פה 

לתושבים שתחושת ביטחון יהיה פה. ואני דרך אגב, העיר שלנו כמה שהיא 

עיתונות היא לא הכי לא בטוחה נחשבת ללא בטוחה מה שקראתי היום ב

כי יש הרבה ערים לפנינו עוד שהמצב שלהם קשה מאוד. חולון לא נמצאת 

 בקטגוריה הזאת אבל עדיין אין פה ביטחון. אין פה ביטחון.

 אז מה, אתה מסתכל מה, מה, על מה אתה מסתכל? מר מורן ישראל:

 העיר שחורה. לא, קודם כל בוא נעשה קודם כל אל תעשו את מר יעקב מזרחי:

 לא עושים את העיר שחורה אבל תחושת הביטחון פה לא, מר מורן ישראל:

יש פה בעיה. נכון, יש פה בעיה. אני חושב ששי נתן הצעה שהיא טובה ואם  מר יעקב מזרחי:

הציבור פה באמת והעירייה גם תירתם לציבור ותיתן כל מיני הטבות 

 לאותם מתנדבים, למה לא? 

 מתנדבות.ו ד"ר מאיר רוק:

 ומתנדבות, סליחה. תמרור ותמרורה. כן, אני בעד.  מר יעקב מזרחי:

 כאילו מה, איזה סדר גודל? שי יש איזושהי הערכה תקציבית של דבר כזה? מר שחר האס:

 כמה שכונות? זה? שכונות?

 אין, אין תכנית. אין תכנית. טוב חברים. מר מוטי ששון:

 רגע, לא, מר שחר האס:

 יש לו גם זמן. ל:מר מורן ישרא

 יש זמן. מר שחר האס:

 אה, בסדר. מר מוטי ששון:

 יש איזושהי הערכה? מר שחר האס:

תראה, אין, אין, הפרסום שעיריית ראשון הוציאה לא כולל תמחור של  מר שי קינן:

הפרויקט. אבל אנחנו יודעים בערך במה מדובר. זה לא מדובר פה במאות 

 זה לא, ה?אלפי שקלים. מה זה ליווי והדרכ

 מיליונים בטח. מר שחר האס:

 מיליונים. מר מוטי ששון:
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 לא, מה פתאום. זה גרושים. מר יעקב מזרחי:

 לא, ממש לא. מר שי קינן:

 רכבים? מר מורן ישראל:

 מה, אתה דיברת על ניידות.  מר שחר האס:

 ההוצאה היחידה זה ניידות. מר זאב ניסים:

 תראה, אני ביקרתי, מר שי קינן:

 אבל הכול בהתנדבות. הכול בהתנדבות. זאב ניסים:מר 

 אבל אמרתם שכונות, לא הבנתי. מר שחר האס:

 שחר, שחר. אני ביקרתי, מר שי קינן:

 ניידות בהתנדבות? אם אתה יודע להביא ניידות בהתנדבות, מר שחר האס:

 זאב.לא, לא. אין ניידות בהתנדבות. אני אגיד לך מה. שנייה, שנייה  מר שי קינן:

 תן לו, רגע שי, שי. מר מוטי ששון:

 רגע אבל הוא שאל אותי שאלה. מר שי קינן:

 הוא לא סיים. מר מוטי ששון:

 לא, לא, שאלתי. מר שחר האס:

תראה, אני לא חושב שיש פה היקף של מיליונים. אתה טועה טעות גסה.  מר שי קינן:

כי רציתי באמת  אני ביקרתי לפני שבועיים באגף סל"ע של עיריית תל אביב

ללמוד איך עיריית תל אביב מתייחסת, והיא מתייחסת ברצינות מאוד 

לנושא של ביטחון. ואני ראיתי שהם החליפו עכשיו את כל הרכבים שלהם 

, משהו כזה, שקל 1,800לג'יפים וזה עולה, זה, לא עולה, זה לא יקר בכלל. 

לא יקום וייפול, בחודש בליסינג. זה לא, זה בוא נגיד ככה. זה לא, לא, 

הפרויקט לא יקום וייפול על נושא של תמחורו. הפרויקט יקום וייפול אם 

 העירייה רוצה בו או לא רוצה בו. 

אני הדבר היחידי שאני חושש ממנו אתה יודע, פעם שעברה לא מצאו  מר שחר האס:

מקורות תקציביים כשדיברו על זה, נראה לי אתה היית גם בקואליציה. 

וסף על התושבים, נתתם את אגרת השמירה על הראש ובוא. השתתם מס נ

זה לא תרם לא לביטחון האישי של התושבים ורק השית עוד מס נוסף על 

הזה ומדברים פה עוד על משמעויות תקציביות, עכשיו על שכונות וכאלה. 

 צריך רגע שנייה,

מיליוני השנים האחרונות סיימנו ביתרת זכות בעשרות  3-בינתיים ב מר שי קינן:

 שקלים. 
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 השנים האחרונות, זה נכון רק בשנה אחרונה אבל בסדר. 3-זה לא נכון ב מר מורן ישראל:

 זה רק בשנה האחרונה אבל אנחנו מכירים את הנסיבות. מר שחר האס:

 אבל רגע, מי מביא את הרכבים בכל הסיפור הזה? מר יעקב מזרחי:

 זה עדיין הוצאה. מר זאב ניסים:

למה לא רק סיורים רגליים? למה צריך סיור רכוב? אתה לא חייב סיור  מזרחי:מר יעקב 

 רכוב. 

 אני לא אמרתי רכוב. מר שי קינן:

 אתה מדבר על ג'יפים וכל מיני דברים. מר יעקב מזרחי:

 יעקב נתתי דוגמה מעיריית תל אביב. עיריית ראשון, עיריית ראשון, מר שי קינן:

 ם את המשמר האזרחי, אני לא מבין.אבל אתה מבטל ג מר שחר האס:

עיריית ראשון מתעדפת את הנושא כך. ודרך אגב, זה קורה גם בראש העין.  מר שי קינן:

 גל הירש גר שם, זה קורה גם שם.

 ומה ההבדל בין זה לבין המשמר האזרחי? מר מורן ישראל:

 רגע, רגע, רגע. מר שי קינן:

 זה בדיוק מה שבאתי לשאול. מר שחר האס:

 כי זה על פי חוק.  מורן ישראל: מר

 זה עוד תוספת, זה עוד, זה תוספת כוח.  מר שי קינן:

 נכון, כי שם, כי שם ההורים המתנדבים, מר קובי מכלוף:

משמר אזרחי זה אפילו, שיטור אזרחי זה אפילו סטטוטורי. יש לך יכולת  מר מורן ישראל:

 וסמכויות נוספות.

נכון, יש לך סמכויות. למה אתה לא, למה אתה לא בא ואתה אומר רגע בוא  מר שחר האס:

 נרחיב את המרחבים של המשמר האזרחי? בוא נביא,

סיירות הורים היו צריכים אבל זה לא מה שאתה מבקש. אתה מבקש  מר מורן ישראל:

 לאשר משהו מתקציב.

 דרך אגב, דרך אגב, מר שי קינן:

 משמר אזרחי קיים, בוא נעלה אותו ונחזק אותו.עכשיו אם יש  מר מורן ישראל:

דרך אגב, המשמר השכונתי הזה זה כמו סיירת הורים. ממש כמו סיירת  מר שי קינן:

 הורים.

אז אם זה סיירת הורים בוא נתקצב סיירת הורים. אם זה משמר אזרחי  מר מורן ישראל:

בוא נחזק את המשמר האזרחי הקיים. אם אתה ממציא משמר לאומי 
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גלקטי זה בסדר אבל צריך להבין מאיפה המקורות -קומי אינטרמ

 התקציביים.

אני אומר לך,  בשנתיים האחרונות שאני זה, שאני יו"ר ועדת ביטחון,  מר שחר האס:

אנחנו עובדים על הסיפור הזה של משמר אזרחי המון ויש פה גם גורמים 

 ה.מהקואליציה שאנחנו איתם בקשר ומנסים לגייס עוד ולמצוא ז

 ויש הרבה מתנדבים? ד"ר מאיר רוק:

 אין, יש מחסור אדיר. אדיר. מר שחר האס:

אין פה אופוזיציה בוועדת ביטחון. שחר מעלה פוסטים לנסות לגייס  מר מורן ישראל:

 מתנדבים למשמר האזרחי. לא ראיתי אחרים שעשו את זה. אבל עדיין.

 שלי. אצלי, אצלי בוועדות וגם יש נציגים כאילו מכל הזה, תסתכל בפיד מר שחר האס:

 נכון. מר מורן ישראל:

 רגע, רגע, חבר'ה. מר מוטי ששון:

 אבל זה לטובת הציבור מוטי. מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה, מר מוטי ששון:

 לטובת הציבור תביא לו הטבות. מר יעקב מזרחי:

 רבותיי. שחר. מר מוטי ששון:

מהאנשים שיושב שם בוועדה עשה ומנסה לגייס אנשים למשמר  כל אחד מר שחר האס:

 האזרחי.

 שחר, שחר. מר מוטי ששון:

 אתה לא מבין.  מר שחר האס:

 . יעקב. קיי-אומורן, מורן,  מר מוטי ששון:

 מתנדבים באים מתוך השכונה. אתה לא לוקח מתנדבים מכל הכיוונים.  מר זאב ניסים:

סמכויות נרחבות. בואו נעבה ולא נמציא משהו. אם  למשמר אזרחי יש מר מורן ישראל:

המחוקק מבקש, למה להמציא משהו שלא קיים? אנחנו צריכים להתייעץ 

אנחנו מקיימים, אנחנו מקיימים ועדת ביטחון.  עם אנשים שיגידו לנו?

ללכת  אנחנו יודעים את הנושא. מה אנחנו צריכים להמציא את הגלגל?

 לות, אנחנו יודעים אותה כל הזמן. להתייעץ עם אנשים? עכשיו לג

יש לך פה גם את הגורמי מקצוע הרלוונטיים שיגידו לך איזה מחסור אדיר  מר שחר האס:

וכמה משאבים אנחנו משקיעים בלנסות לגייס כוח אדם. בסדר, אבל 

 משמר אזרחי זה גם משהו.
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ל המנכ"ל טוב, חברים. אני רוצה רק לענות. מאחר ויש עבודת מטה ש מר מוטי ששון:

שרוצה להגביר את האכיפה בעיר כולל מפגשים עם מנכ"לים מקבילים לו 

או קולגים ופגישה עם משרד הפנים, כי כל מה שמדברים שרוצים להישען 

על מתנדבים זה לא כל כך הולך כמו שכולם חושבים ולנו יש רק סיירת 

. הורים, לא אחת. אני גם הסתובבתי פעם אחת איתם וזה לא, מה לעשות

כולם צריכים להתנדב. יש להם משפחות, יש ילדים. לא עובד כל כך. אבל 

מתנדבים במשמר  447, 445אם אני לא טועה מתנדבים,  445יש לנו 

 האזרחי.

 אבל זה גם לא, מר שחר האס:

 אנשים, 14מוטי אני ראיתי  מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה אתם מפריעים לי. אני לא הפרעתי לך. מר מוטי ששון:

 לא,  שחר האס: מר

 .447רישומים  מר מוטי ששון:

 נכון, נכון, נכון. אני מכיר את המספרים טוב. מר שחר האס:

 יפה. כמה באים? קשה לגייס אנשים, חברים. מר מוטי ששון:

 אבל מוטי הכפיפות של המשמר האזרחי, מר שי קינן:

פשוט וחוץ מזה יש לנו זה לא  תן לי. למה אתה מפריע לי, אני הפרעתי לך? מר מוטי ששון:

 את החבר'ה של,

 יש לנו יחידת חילוץ. מר יוסי זיידה:

יחידות החילוץ שמתנדבת גם כשמפעילים אותם, גם בחירות וגם לא  מר מוטי ששון:

בחירות גם בשגרה. וגם עושים אימונים ומאחר וזה מטופל על ידי המנכ"ל 

ריך להיות ויש עוד פגישות עם משרד הביטחון, ומאחר וזה משהו שצ

מוסדר ומאורגן עם אישור של משרד הפנים, צריך להיות אישור משרד 

הפנים. אתה לא יכול לעשות מה שאתה רוצה ויהיו עלויות, לא יעזור. אנחנו 

 לא נגד עלויות.

 שיהיו, לטובת העיר.  מר יעקב מזרחי:

 ח קצת זמן.הכול יהיה אבל זה תחילת עבודה הראשונה וזה ייקח קצת, ייק מר מוטי ששון:

 שנה במשמר האזרחי. אני רוצה להגיד לך, 14מוטי אני הייתי  מר יעקב מזרחי:

אני רוצה לשאול אם אתם  רגע, עזוב נו. אני רוצה, אתה רוצה לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 רוצים לקיים דיון אחרי מה שאני אומר. 

 אפשר. אם אתה רוצה דיון? מר יעקב מזרחי:
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 אני לא צריך לשאול אותו.לא,  מר מוטי ששון:

 את המועצה. עו"ד יונת דיין:

אני שואל את המועצה. אני אומר לך מה המנכ"ל עושה. הוא עושה ועובד  מר מוטי ששון:

עם עבודת מטה ביחד עם כל הגורמים הרלוונטיים. עכשיו, ברגע שיהיה לו 

 ממצאים ויהיה לו מה להציע למועצה, הוא יציע את זה למועצה. לכן אני

לא רואה שום אפשרות לדיון כשאין לנו את, את החומר הראשוני של 

. מי בעד, מי חושב שצריך לקיים דיון לאור מה שאני קיי-אוהמנכ"ל. 

בעד. מי להוריד את זה מסדר לאור מה שאמרתי שיש  5, 4, 3, 2, 1אמרתי? 

 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1עבודת מטה שנעשית על ידי מנכ"ל העירייה? 

להוריד את זה מסדר היום לאור עבודת המטה שמפעיל אותה המנכ"ל. 

 תודה רבה.

 נמנעים. מר שחר האס:

 הם נמנעים. מר יוסי זיידה:

 .מסדר היוםירד מי נמנע? אגב נכון, אתה צודק לא שמתי לב.  מר מוטי ששון:

 יש כזה סדר. מר מורן ישראל:

 הצעה לסדר, אלרון. . אני עובר לסעיף הבא. קיי-אונמנעו,  3. 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 

מצוקת חניה סביב  –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .2

 התיאטרון.

בהזדמנות הזאת נגיד לשחר מזל טוב שחגג לפני שבועיים יום הולדת. בין  מר יוסי זיידה:

 . 10ועוד  30לבין, בין המועצות. שחר היה בן 

רגע אני חייב להגיד שקיבלתי הפתעה היום מאוד מחממת לב וגליה  מר שחר האס:

 המהממת הביאה לי זה, הביאה לי פה איזו עוגה. 

 אין על גליה. מר יעקב מזרחי:

 גליה לא מפתיעה. מר שי קינן:

 היא תמיד דואגת לכולם. מר זאב ניסים:

 מוטי הערת ביניים. מר יעקב מזרחי:

 ריגשת אותי ממש. מר שחר האס:

מוטי הערת ביניים. אבא של, בעלה של קורין הרל"שית שלך נפטר. למה  מר יעקב מזרחי:

אנחנו לא מקבלים כחברי מועצה הודעה, כתובת לבוא לנחם? לבוא 

 להלוויה? משהו, הודעה?
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 פורסם בכל מקום שרק אפשר להעלות על הדעת. מר יוסי זיידה:

 איך? למה לא מוטי? היא הרבה שנים פה. מר יעקב מזרחי:

 איך אתה יודע? מר יוסי זיידה:

איך אני יודע? זברלו אמר לי. ורק מורן היה בהלוויה. אני בכלל לא ידעתי,  מר יעקב מזרחי:

 אבל אני מכבד אותה. למה לא, הייתי מגיע. לא, לא קיבלנו הודעות על זה.

 תשמע, יכול להיות שזו גם בקשה שלה. אי אפשר לדעת. מר שחר האס:

 אה, זה אני לא יודע. אם זה בקשה שלה אני לא יודע.  רחי:מר יעקב מז

 קח את זה בחשבון רק, אני רק אומר. מר שחר האס:

גילוי נאות, לא הייתה בקשה או לא בקשה. לא פרסמנו את זה לחברי  מר יוסי זיידה:

 המועצה פשוט. 

 חבל. מר יעקב מזרחי:

חנייה והמרחב הזה של תיאטרון טוב, אנחנו מדברים הרבה על מצוקת ה מר אלרון פנחס:

חולון הוא מקרה פרטי שבמצב הרבה  יותר גרוע מכל המקומות האחרים. 

אני רוצה להראות משהו, סרטון ממש קצר כדי להעביר את הנקודה למה 

אני מתכוון. תראו מה קורה שם בסוף ההופעה. זאת אומרת לא רק 

 בלילה, צפירות. 23:00בלילה,  22:00-שהתושבים אין להם איפה להחנות ב

 זה סוף ההופעה. זה רק מי שנמצא שם.  מר מוטי ששון:

 זה השיטה. מר יעקב מזרחי:

יש צפירות, יש רעש, כל לילה וזה לא הגיוני שאנחנו לא יכולים לעשות שום  מר אלרון פנחס:

דבר על הדבר הזה. מה שעושים התושבים, לוקחים יוזמה, נעמדים בכניסה 

מכוניות להיכנס. חוקי, לא חוקי אבל בואו ניתן להם לרחוב ולא נותנים ל

פתרון. בואו נציב פקחים שלנו, סדרנים של התיאטרון, מישהו שיעמוד שם 

 בכניסה לרחוב ויגיד להם תיגשו לחניון צפרירים. 

 לא נכון. מר שי קינן:

 אי אפשר להפקיר אותם ככה ולא לעשות שום דבר.  מר אלרון פנחס:

 אתה מרשה לי להגיד מילה?אני,  מר שי קינן:

 לא, לא, לא. סליחה. הוא יגמור. מר מוטי ששון:

 מותר לי אבל. למה? מר שי קינן:

 סליחה, הוא מציע הצעה. אתה סיימת? מר מוטי ששון:

 כן. מר אלרון פנחס:
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 , בבקשה. דבר. קיי-או מר מוטי ששון:

שלהציע שמישהו יעמוד בכניסה ויגיד להם לכו בבקשה ותחנו אני חושב  מר שי קינן:

חודשים העליתי את  3-4בחניון צפרירים זה לא פחות מחלם. לפני, לפני 

נקודות  3נקודות בעיר,  3הנושא הזה בדיוק כאן. העליתי את הנושא של 

 3-קריטיות. זה ועוד שתי נקודות, לא משנה. אמרתי, כן. אמרתי שב

 יבים שיהיה תו אזורי.הנקודות האלה חי

 אין ספק, תו אזורי זה פתרון ארוך טווח. מר אלרון פנחס:

 רגע, שנייה. לא סיימתי. שנייה. מר שי קינן:

 אני מדבר כרגע על, מר אלרון פנחס:

לא, לא. זה פתרון, זה לא פתרון, זה פתרון מיידי אם אתה רק רוצה. כמו,  מר שי קינן:

 גע שנייה. תן לי גם לעקוץ קצת.כמו דרך אגב, כמו, כמו, כמו ר

 זה האידיאל. מר אלרון פנחס:

 תן לי גם לעקוץ.  מר שי קינן:

 אבל אם אנחנו רוצים כרגע למחר, מר אלרון פנחס:

 100,000עד  70, לעשות משמר שכונתי אז זה קיי-אוזה כמו אם אתה רוצה,  מר שי קינן:

מה שאני אומר זה שקל בשנה אבל מי שפקיד לא מבין את זה. בכל מקרה, 

שאם היה תו אזורי באזור של בית יד לבנים אז הם לא היו יכולים לחנות 

 באזור הזה כי הם היו מקבלים דו"ח. הם היו חייבים לחנות,

 אני מזכיר לך, מר אלרון פנחס:

ואם אנחנו בונים, אנחנו, כנציגי ציבור בונים על טוב ליבם של מתארחי  מר שי קינן:

פשוט שוגים. שם צריך להיות החניה רק לתושבי האזור. התיאטרון אנחנו 

 מי שחונה שם ולא בחניון צפרירים מקבל דו"ח, ורק ככה אנשים לומדים. 

 אני בעד. אבל פתרון מידי, מר אלרון פנחס:

 אבל זה עבר.  מר יעקב מזרחי:

 אבל זה מידי. מר שי קינן:

ית בכחול לבן. רק לא מאמצים את זה עבר בהצעה שלי במועצה. חניה אזור מר יעקב מזרחי:

 זה. 

 זה כחול לבן. מר מורן ישראל:

 עם חניה אזורית. מר יעקב מזרחי:

 עם כחול לבן. מר מורן ישראל:

 עם כחול לבן, כן. מר יעקב מזרחי:
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 אם תפעיל כחול לבן, על הכיפאק. מר מורן ישראל:

 להגדיל אותו שנה הבאה. מר יעקב מזרחי:

 כבר שאלה אחרת. כחול לבן זו שאלה אחרת.אבל זה  מר שי קינן:

 זו השאלה המהותית של מה שהיה צריך להיות. מר מורן ישראל:

 אם אתה רוצה למנוע פגע נקודתי שם,  מר שי קינן:

 תו אזורי לא שייך לכחול לבן. מר יעקב מזרחי:

 בבקשה. מר אלרון פנחס:

 תו אזורי יוצר קנסות במקומות אחרים. מר מורן ישראל:

 יעקב אהבתי את מה שאהבת. מה, מה אמרת?  זאב ניסים: מר

ביטן יבטל את זה הוא אמר. ביטן אמר הוא מבטל את חוק ההסדרים עם  מר יעקב מזרחי:

 כחול לבן. בינתיים, בינתיים אזורי.

 טוב חברים.  מר מוטי ששון:

 צריך לבנות חניון תת קרקעי אז כששיפצו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 צריך להביא יזם שיעשה את זה. :מר יעקב מזרחי

 צריך לעשות כחול לבן בכל העיר לכל מי שבא מבחוץ. מר זאב ניסים:

 חברים.  מר מוטי ששון:

 יש שם, בסוף תהיה שם רכבת קלה. מר מורן ישראל:

 שנים. 10לא משנה. זה מהלך של  גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון מורן. מר מוטי ששון:

אם אתם תבנו עיר שמושתת על רכבים ולא מושתת על תראו, בסוף  מר מורן ישראל:

תחבורה ציבורית טובה ויעילה, אתם תקברו את כולם בפקקים כל הזמן. 

זה הסיפור. אתם צריכים להבין שעיר טובה מושתת על תחבורה ציבורית 

טובה. תפסיקו לדמיין ולספר לכולם סיפורים שמחר הפקקים ייעלמו. אם 

תעמיסו פקקים, זה מה שיקרה. תעמיסו  תעמיסו רכבים כל הזמן אתם

 חניונים, תעמיסו פקקים. אל תספרו סיפורים אחרים לתושבים. 

 מורן, טבע האדם לחפש נוחות. גב' נעה צ'פליצקי:

 זו האמת, צריך להגיד אותה. תפסיקו, תפסיקו לשקר לאנשים. מר מורן ישראל:

 ו.זה לא לשקר. אדם מחפש את הנוחות של גב' נעה צ'פליצקי:

 חברים תרשו לי. מר מוטי ששון:
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 זו האמת.  מר מורן ישראל:

אם הייתה תחבורה ציבורית יעילה, אנשים לא משתמשים בתחבורה  מר שחר האס:

 ציבורית.

 אני הולכת רק עם הרכב שלי. גב' נעה צ'פליצקי:

 טוב חבר'ה, חבר'ה. חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 או ברגל.  גב' נעה צ'פליצקי:

גם בניו יורק יש מי שנוסעים עם הרכב שלהם והם מודעים לזה שהם  ישראל:מר מורן 

 עומדים. זו בחירה שלהם. חלקם גם עושים את זה כל יום.

 אבל מוטי אמר שהוא מאמץ את הכחול לבן ואת האזורי, הוא קוצב זמן.  מר יעקב מזרחי:

 חלבי בבקשה. מר מוטי ששון:

פופולרי בתקופה של לפני בחירות. כל האזור הזה של אני אגיד משהו לא  מר מאיר חלבי:

מה שאנחנו קוראים לו שיכון עממי הוא הולך להתחדשות עירונית בתקופה 

 הקרובה.

 שנים? 10לא קרובה ולא שום דבר. קרובה מתי? עוד  מר אלרון פנחס:

 זה יכול להיות. 3-קרובה, קרובה זה גם שנתיים ו מר מאיר חלבי:

 י תיעשה הבנייה? אחרי שתראה רכבת קלה או לפני?מת מר מורן ישראל:

יש כבר שלטים ואנשים, זה מתקדם. אבל צריך להגיד את האמת. המקום  מר מאיר חלבי:

הזה שנקרא שיכון עממי זה בתקופות של בן גוריון עליו השלום הוא אמר 

חבר'ה תיישרו את הקרקע ותעלו לבנות. בנו את שיכון עממי. הם נתנו פעם 

 תר אחרי שהבניינים נבנו.את ההי

 מה זה קשור לחנייה? מר יעקב מזרחי:

 רגע שנייה, תן לו לסיים את הטיעון. אני רוצה להקשיב. מר מורן ישראל:

עכשיו בין בניין לבניין יש מרחב די גדול. אני בתחילת הדרך הצענו לעשות  מר מאיר חלבי:

ת. כל אחד, כל שם חניון לדיירים בלבד. אבל הדיירים השתלטו על החצרו

 דירה, כל דירה קומה ראשונה השתלטה.

 כל דירת גן. מר יעקב מזרחי:

ועשתה להם דירת גן. אבל אם אתם תלכו, תראו שבין מבנה למבנה יש  מר מאיר חלבי:

 שטח ענק שיכול להכיל את כל כלי הרכב של אותם דיירים.

נוי בין היתר להיות חלבי אני זוכר בתחילת הקדנציה אתה קיבלת מי מר מורן ישראל:

אחראי על תחום הבנייה לצדו של ראש העיר. כל החריגות שאתה מדבר, 

 אכפת?
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 אני לא ראיתי את הבנייה. מר מאיר חלבי:

 אם אתה מספר שאתה, לא יודע, אם עשית אכיפה? מר מורן ישראל:

 הוא קיבל משנה לראש העיר. מר יעקב מזרחי:

 הבנתי. מר מורן ישראל:

 לא תמיד הדיירים, מר מאיר חלבי:

 מורן, מורן. משנה לראש העיר לא מקבל סמכות. מר מוטי ששון:

 הם למדו גם לעשות, לעשות חניונים לבניינים שלהם, לדירות שלהם בלבד. מר מאיר חלבי:

 מה הפתרון למחר מאיר? מר אלרון פנחס:

 חניה אזורית. זה הפתרון. מר יעקב מזרחי:

 וים.אבל ברדיוס מס מר מורן ישראל:

 חניה אזורית.  מר יעקב מזרחי:

 חניה אזורית זה בלי כחול לבן.  מר מורן ישראל:

 מי שיעשה חניה אזורית יהיה ראש עיר. מר יעקב מזרחי:

 זה עוד מס על התושבים. צריך להגיד אותו. מר מורן ישראל:

החוק ואם הדיירים נותנים פתח ולא נותנים למישהו לחנות, זה לקחת את  מר מאיר חלבי:

 לידיים.

 נכון, אין להם ברירה. מר אלרון פנחס:

לא, מוטי בעד תו אזורי. הוא רוצה להשית מס נוסף על התושבים, את  מר מורן ישראל:

 חודשים.  3פספסת את הדיון הזה לפני 

אבל עכשיו הם, מי שרוצה עכשיו לפתור את הבעיה שיעשה בחצר בין בניין  מר מאיר חלבי:

 לבניין.

 מוטי, מה שמדברים פה זה על המצוקה של הציבור בחולון. מזרחי:מר יעקב 

 תן לי, אני רוצה לענות לכם רק. מר מוטי ששון:

 זה מצוקה נוראית. מר יעקב מזרחי:

מוטי מה שיפה זה שככל שאנחנו מתקדמים אתה מתייתר. אנחנו עונים  מר מורן ישראל:

 אחד לשני כאילו אתה זה. 

 י מתי אתה רוצה להחליף אותי שאני אוכל ללכת.רק תגיד ל מר מוטי ששון:

 בנובמבר. מר מורן ישראל:

 כן. מר מוטי ששון:
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 רגע ואז הכול מתאפס?  עו"ד יונת דיין:

 טוב חברים, אני רוצה לענות לכם.  מר מוטי ששון:

לעיר שיש בה  '24-' יש כחול לבן, זה נכון. לא, לא, זה נכון. ב24-מוטי שב מר יעקב מזרחי:

כחול לבן אתה יכול לחנות ליד הבית בחינם בלבד, רק ליד הבית. בשאר 

חלקי העיר אתה חייב להפעיל פנגו. בזה הוא צודק. זה צריך, זה עבר בחוק 

 ההסדרים. אבל חניה אזורית זה לא כחול לבן. היא לא בחוק ההסדרים.

אותו שעוד הפעם יידעו? לא היא בחוק ההסדרים, למה אתם לא מתקנים  מר מורן ישראל:

 נוכל לעשות כחול לבן.

 טוב חברים, מר מוטי ששון:

אם אתם רוצים להתעסק בזה, אתם אומרים שיש לכם קשרים. תפעילו  מר מורן ישראל:

 אותם.

 שנה קודמת הוא עשה את זה. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב.  מר מוטי ששון:

 זה תמיד אלה, מר יעקב מזרחי:

 זה שאנחנו לא יכולים להפעיל כחול לבן זה רק בגללכם. אל:מר מורן ישר

 בגלל לפיד וגנץ, הם לא העבירו את זה. מר יעקב מזרחי:

 בסדר אז תעשו, מה זה משנה? מר מורן ישראל:

 טוב חברים אני רוצה לענות על ההצעה לסדר. מר מוטי ששון:

. מה אתה רוצה שאני מורן, מורן אם אתה מפעיל אותנו היינו פועלים מר זאב ניסים:

 אתנדב?

 מה זאת אומרת? מר מורן ישראל:

 חברים, אני רוצה, מר מוטי ששון:

 אם זה, מר מורן ישראל:

 זאב, זאב אני רוצה לענות. מר מוטי ששון:

 אם זה היתרון, אם זה הצורך של התושבים שלך, מר מורן ישראל:

 מורן, מורן, אני רוצה לענות. מר מוטי ששון:

 הוא צריך להפעיל אותך?  ישראל:מר מורן 

 ודאי. מר זאב ניסים:

 אוי ואבוי. מר מורן ישראל:
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 מה אני לא מתערב לו. מר זאב ניסים:

 מורן. מר מוטי ששון:

 ראש עיר. מר זאב ניסים:

 מורן תן לי לענות, מר מוטי ששון:

 לא, זה מעניין נורא. מר מורן ישראל:

רבותיי, למפקחים העירוניים אין סמכות,  על ההצעה לסדר. טוב. אז מר מוטי ששון:

תקשיב טוב, אין סמכות למנוע כניסת וחניה של כלי רכב לרחובות כאלה 

ורחובות אחרים. אין סמכות. ניתן יהיה לאכוף ולרשום קנסות לאלה 

שחונים ברחובות הללו רק אם החניה היא בניגוד לחוק. אני מדבר אתך על 

וע כניסה לרחוב היא משטרת ישראל הפקחים. הגורם היחידי שיכול למנ

וגם זאת בכפוף לאישור הסדרי תנועה מאושרים על פי חוק. באירועים 

מרכזיים ייחודיים מרובי משתתפים המתקיימים בתיאטרון כמו 

פסטיבלים, המשטרה מציבה שוטר בשעות הגעת הקהל לניתוב התנועה 

ים. חשוב ברחובות ובאזור על פי תעודת זהות. זה מה שקורה בפסטיבל

להדגיש שעיריית חולון ותיאטרון חולון מקפידים להודיע מבעוד מועד 

לבאי התיאטרון והקהל הרחב בדבר האפשרות לחניה חינם במגרש 

? חניות, ליד 200 צפרירים בחולון. עבד על זה בזמנו המנכ"ל. יש שם, בערך?

 הקאנטרי, שאפשרנו אותם. יש יותר, 

 חניות בחינם.הבעיה זה לא ה מר מורן ישראל:

 זה לא אפקטיבי. מר אלרון פנחס:

 תפעיל כחול לבן. מר מורן ישראל:

 חבר'ה יש יותר, מר מוטי ששון:

 שמעת מה אמר מורן? משפט חכם. מר יעקב מזרחי:

 אני אומר, מר מוטי ששון:

 בעיר.  גם פה חינם וגם בעיר חינם, אז מה עדיף להם? מר יעקב מזרחי:

 ,אבל יעקב מר מוטי ששון:

 אם אתה מפעיל בתשלום פה, מר מורן ישראל:

 אבל אין חניה, מה לעשות? מר מוטי ששון:

שעות, היו  4-אבל אם היית מפעיל בתשלום בתוך העיר ושם נותן פטור ל מר מורן ישראל:

 מחנים שם.

 מורן אתה מפריע לי עכשיו. אני נותן לך תשובה, לכן, מר מוטי ששון:
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 ודת מטה של המנכ"ל.יש, יש כרגע עב מר שי קינן:

סליחה, סליחה. סליחה אני רוצה לסיים את דבריי. לכן מה שקורה, ברגע  מר מוטי ששון:

שאתה יכול לעשות רק בצורה שוויונית, זה מפריע, רק בצורה שוויונית 

אתה לא יכול לקחת שכונה אחת ולהגיד רק עליה אני עושה את זה. אין 

 יד בבג"ץ.דבר כזה כי מחר יש לך בג"ץ ואתה מפס

 תעשה פיילוט, שתי שכונות. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, שמענו. מר מוטי ששון:

 מתחילים עם פיילוט. מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה מפריע אני אוציא אותך. מר מוטי ששון:

 מה קשור הבחירות? מר יעקב מזרחי:

 יותר מדי.  יעקב אתה מפריע לי פעם ראשונה לסדר. תפסיק להפריע. דיברת מר מוטי ששון:

 טוב. מר יעקב מזרחי:

לכן זה צריך להיות גורף על כל העיר ולכן, לא, לא אני לא עונה לך. אני עונה  מר מוטי ששון:

על התשובה. אם אתם רוצים לקיים דיון, תקיימו דיון. זה המציאות כיום. 

אין מה לעשות כרגע. התיאטרון קיים שם עשרות בשנים. קיים במקום 

זמן ניסיונות להגיע לאיזה פתרונות כאלה ואחרים ואחד הזה. יש כל ה

מקומות חנייה ליד צפרירים.  200-הפתרונות שמצאנו זה להכשיר למעלה מ

 עשינו גם שאטל.

 לא הולכים. מר אלרון פנחס:

לא הולכים לשאטל, נכון. אבל זה מראה לך שניסינו לפתור את הבעיה שם.  מר מוטי ששון:

שלה על החוק החדש שרוצה לבוא ולומר כרגע כשיש החלטה של הממ

תעשה חניה בכל העיר בכחול לבן עם העדפה לתושבים לפי אזורים. כאשר 

אתה בא לחנות באזורי מגוריך אתה לא משלם כסף. אבל כאשר אתה חונה 

 באזור אחר אתה צריך לשלם. 

 לא, זה לא טוב. מה פתאום. בזה הוא צודק מוטי.  מר יעקב מזרחי:

זה החלטה, חברים. זאת החלטת ממשלה, מה אתם רוצים? אני אצא נגד  ן:מר מוטי ששו

 אני, החלטת ממשלה?

 הבאתי במיוחד את הסרטון כדי שתבין שזה לא רק, מר אלרון פנחס:

 אז תגיד לי אתה, אני נולדתי פה אתה יכול לספר לי מה קורה בחולון? מר מוטי ששון:

 רואה מה קורה בערב. זה לא רק מצוקת חניה. אתה מר אלרון פנחס:
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שמענו אותך, שמענו, שמענו. אתם רוצים לקיים דיון עכשיו על מה? לאור  מר מוטי ששון:

 מה שאני אומר שהחוק נכנס אוטוטו ושיצטרכו לעשות. 

 אנחנו מדברים על חניה אזורית וכחול לבן מוטי. מר יעקב מזרחי:

 תעלה, על הכול אני, מר מוטי ששון:

 טי דיברתי איתם.מו מר יעקב מזרחי:

 אני מדבר על הכול. אתה לא מקשיב. מר מוטי ששון:

 הייתי בכנסת דיברתי איתם על זה. מר יעקב מזרחי:

 טוב יעקב אתה מדבר על הכחול לבן. מר מוטי ששון:

 חוק ההסדרים מדבר על הכחול לבן לא על חניה אזורית מוטי. מר יעקב מזרחי:

עזוב, גם יהיה אזורית באותה הזדמנות. זו מהפכה טוטאלית שתהיה, זה  מר מוטי ששון:

רבותיי. לאור מה שאמרתי מי בעד לקיים  קיי-אומה שמעבירים. טוב, 

. מי בעד להוריד את זה לאור 5בעד לקיים. מי בעד להוריד,  4, 3, 2, 1דיון? 

להוריד  10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מה שאמרתי שאנחנו מתחילים, להוריד. 

 להוריד את זה מסדר היום לאור מה שאמרתי. יש נמנעים?  11את זה, 

 הייתה הערה חכמה של, מר שי קינן:

 .אושר להוריד מסדר היוםכן, רגע. מי, מי נגד? אין נגד. אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 אין נמנעים.  מר יוסי זיידה:

 נמנעים. עו"ד יונת דיין:

 לסעיף הבא. אני עובר מר מוטי ששון:

 מוטי להוסיף על הכרטיס חניה חינם בקאנטרי קלאב. מר מאיר חלבי:

 מה אושר? מר שחר האס:

 מה אושר? מר מורן ישראל:

 לא, מודיעים לה מבעוד מועד.  מר מוטי ששון:

 אבל שיהיה על הכרטיס מוטי. מר שי קינן:

 בסדר אני אעביר מסר להנהלת התיאטרון.  מר יוסי זיידה:

 זה גם יכול להתאים.  קינן:מר שי 

 , אני עובר לסעיף הבא. אלרון פנחס בבקשה. שאילתא.קיי-או מר מוטי ששון:

 

 פינוי גזם. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא   .3
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 פינוי גזם. מר מוטי ששון:

שורות של תושב, תושבת יותר  לגבי פינוי גזם. אני רוצה להגיד לכם מספר מר אלרון פנחס:

נכון. אירוע שקרה לה. ''הבת שלי מתקשרת אליי אחר הצהריים ואומרת 

שאיזו שוטרת מחפשת אותי. זו הייתה פקחית. חיפשה אותי כי אני בוועד 

הבניין. היה אצלנו הבוקר הגנן. זה היום השבועי ברחוב שלנו להוצאת גזם 

, הפקחית אומרת שיצא חוק וכרגיל הוא ריכז את הגזם בערימה. אממה

חדש שאסור להשאיר ככה גזם. הוא צריך להיות סגור בשקית או בארגז. 

אמרתי בסדר, עכשיו אני אדע, לפעם הבא הוא יארוז בשקיות. עכשיו הוא 

כבר לא בחולון ואני בעבודה. לא, היא לקחה פרטים ומשאירה את שמי 

רת זה קנס. איך אני הפרטי התרעה לקנס. אם תוך שעתיים זה לא ארוז אח

אומרת לי זה אמנם חדש אבל  איפה זה כתוב? אמורה לדעת על חוק חדש?

כתוב בפירוש באתר של העירייה. שאלתי אותה אם אני אמורה כל יום 

להיכנס לאתר לבדוק אולי יצא חוק חדש. מבחינתה כנראה שכן''. זה 

האם  הזה?נורמלי הדבר הזה? עכשיו אני שואל אם זה נורמלי באמת הדבר 

לא היה אפשר לגלות קצת רחמנות על התושבת ולהגיד או קיי זה אזהרה 

 ובפעם הבאה תדעי זה החוק. למה צריך להתעלל בתושבים? 

 זה לא נקרא להתעלל. או קיי. ההנחיות להוצאת גזם וגרוטאות ובכלל, מר מוטי ששון:

 ר.בזה מעלים את עילת הסבירות, מה סביר מה לא סבי מר מאיר חלבי:

 מה לא סביר? מר אלרון פנחס:

 חבר'ה אני רוצה לענות. מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

ההנחיות להוצאת גזם וגרוטאות ובכלל זה שיש להוציא גזם, דשא ועלים  מר מוטי ששון:

בשקיות ארוזות בלבד ושאין להוציא גזם ועלים בתפזורת לא רק 

תה מקבל את הפלייר הזה, כן, שמפורסמות, אלא כל שנה בתחילת השנה א

 שכתוב כל יום איפה מפנים את הגזם.

 איפה מפנים זה בסדר. מר אלרון פנחס:

 יפה. מר מוטי ששון:

זה הם פינו ביום. אבל תשאל פה את כולם מי יודע שצריך לשים את זה  מר אלרון פנחס:

 בשקית, אני רוצה לדעת.

רוח תעיף את כל זה, תפזר את הכול? מה, אתה נותן לעלים שלך שיהיה  מר מוטי ששון:

 איך אתה מוציא את האשפה שלך בביתני אשפה? איך אתה מוציא גזם?

 לא בשקית? 

 אנשים גוזרים עצים שלמים מורידים. מר אלרון פנחס:
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 אתה לא עונה לי. מר מוטי ששון:

 אתה לא הסתובבת ברחובות. מר מורן ישראל:

 חדש.דרך אגב זה לא חוק  מר יוסי זיידה:

 לא, מתי הסתובבתם ברחובות?  מר מורן ישראל:

 זה חוק קיים. מר מוטי ששון:

 זה לא חוק חדש בכלל.  מר יוסי זיידה:

 תושב לא יודע. מר אלרון פנחס:

 אני אומר לך כתוב לו מתי הוא מוציא את הגזם. הוא יודע, מתפרסם. מר מוטי ששון:

 הוציא ביום. הוא הוציא ביום. הוא מר אלרון פנחס:

אני אגיד לך, אני נראה לך שאתה מוציא את העלים, מוציא אותם לרחוב,  מר מוטי ששון:

 ככה, ויש רוח והכול מתפזר? ואתה כתושב אכפת לך מזה?

 ראית שהיה רוח? ראית מה היה? אתה היית שם? מר אלרון פנחס:

 זה מתפזר, מה קרה לך? מר מוטי ששון:

 לא התפזר שום דבר.  פנחס: מר אלרון

 טוב, או קיי. הפיקוח עושה את העבודה שלו. אנחנו נשמור, צריכים לשמור, מר מוטי ששון:

אין לי בעיה שהפיקוח יעשה את העבודה שלו. אבל למה לא להגיד אני  מר אלרון פנחס:

מזהיר אתכם, זה פעם אחרונה שאני מוותר לכם ומפעם הבאה תקבלו 

 קנס?

 תקשיב לי, אני לא יודע מה הפקח אמר מה הוא לא אמר. אתה שמעת, ון:מר מוטי שש

 זה מה שאני מבקש שתנחה אותם. לגלות קצת רחמנות על התושבים. מר אלרון פנחס:

אני מודיע לך שהפקחים מגלים סימפתיה ואמפתיה ובמקרים שאי אפשר  מר מוטי ששון:

כים. אז בבקשה. לסבול את ההתנהגות שלהם, של התושבים. זורקים והול

 יש פה,

 אבל זה לא המקרה. יש גנן. מר מורן ישראל:

 או קיי.  מר מוטי ששון:

 היא לא גזמן. מר מורן ישראל:

 אתה מסתפק בזה?  מר מוטי ששון:

 זה תשובה, זה לא מסתפק בזה. מר יוסי זיידה:

 הבאה. אה, זה תשובה. או קיי תודה רבה. אני הולך לסעיף הבא. שאילתא מר מוטי ששון:
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 אלרון, אגף התנועה. מר יוסי זיידה:

 

 אגף תנועה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא   .4

 אני מבקש לדעת מה עושה אגף התנועה בזמן שכולנו תקועים בפקקים? מר אלרון פנחס:

מדוע אינו נענה לבקשות תושבים להארכת רמזורים היוצרים פקקים? לא 

 יודע, אני, 

 מה הפעולות שהוא עושה. ישראל:מר מורן 

מה עושה אגף התנועה? זאת אומרת, התחושה שלי שהוא לא מגיב בזמן.  מר אלרון פנחס:

 זאת אומרת אצלנו,

 אתה יודע מה זה,  מר מוטי ששון:

 שנייה, מר מורן ישראל:

סליחה, סליחה. אתה יודע מה לבדוק את הסיפור הזה? כשיושבים מהנדסי  מר מוטי ששון:

ה, קובעים את הפאזה של אותו רמזור כמה הוא הולך לו בצד הזה, תנוע

כמה בצד השני, כמה בצד השלישי ומחלק את זה ביניהם. זה מתחלק על 

 פי מה?

 אבל יש שינויים כרגע בתנועה. מר אלרון פנחס:

 תקשיב, מר מוטי ששון:

פקקים עד בפארק פרס, בקראוזה אצלנו היה שבועיים אנשים עומדים ב מר אלרון פנחס:

 מקווה ישראל ואף אחד לא עושה כלום.

איפה לא עומדים  איפה לא עומדים בפקק שיש עבודה של הרכבת הקלה? מר מוטי ששון:

 איפה לא עומדים בארץ בפקק? בפקק?

 עכשיו לא עובדים כי בסופו של דבר סיימו את הפעולה. מר אלרון פנחס:

 ונים את הרכבת הקלה?סליחה, איפה בארץ אין פקקים שב מר מוטי ששון:

 הנקודה שאפשר להקל ולא, ולא, הם לא מגיעים בזמן. מר אלרון פנחס:

טוב אני אענה לך בצורה מסודרת, או קיי. רציתי להסביר לך בצורה הכי  מר מוטי ששון:

 פשטנית. עבודות,

 זה נכנס לסטטיסטיקה. מר מורן ישראל:

 מה זה, אמרת משהו? מר מוטי ששון:

 כן שחר שאל אותי שאלה, עניתי לו. אנחנו יש לנו, :מר מורן ישראל

 לא, לא אנחנו בשקט. מר שחר האס:
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 התייעצות סיעתית מדי פעם. מר מורן ישראל:

 עבודות נרחבות של נת"ע בבניית רק"ל בכל גוש דן, מר מוטי ששון:

 סיעה חושבת, מתדיינת, מר מורן ישראל:

התנועה במטרופולין כולו ובין היתר גם בחולון משפיעות רבות על מערכת  מר מוטי ששון:

ובין השאר בהקטנת קיבולת צמתים בתוואי. עקב  העבודות העומסים 

גדלו. חשוב לציין שכל הצמתים המרומזרים בתוואי הרק"ל נמצאים 

בסמיכות, בסמכות ניהולית של נת"ע על פי חוק ורובם חוברו למערכת 

מדת. נוסף על כך, אגף התנועה בקרת רמזורים של נת"ע והיא בבחינה מת

מבצע סיורים משותפים בעיר ונמצא בקשר אדוק עם חברת נת"ע 

האחראית על תפעול הרמזורים. במסגרת שיתוף הפעולה מתבצעים 

עדכונים שוטפים של הרמזורים והתערבויות בזמן אמת בתכנית הרמזור 

 במידת הצורך. אתה שמעת?

 זה לא נראה ככה. מר אלרון פנחס:

 או קיי, אתה מסתובב בעיר כל היום אז אתה יודע יותר טוב. וטי ששון:מר מ

 על בסיס הזה, על בסיס הזה, מר מורן ישראל:

אתה יודע יותר טוב מכולם. במקרים מיוחדים העירייה מערבת את  מר מוטי ששון:

משטרת ישראל עד למציאת פתרון מתאים לתפעול הצומת כפי שהיה 

מפרץ שלמה. להזכירכם  –ירושלים בהסדר המוכר בצומת שדרות 

ולידיעתכם, המלצה לשינוי בצומת הנ"ל הועברה לנת"ע אחרי חשיבה 

משותפת של אגף התנועה ומהנדס אגד שיושם פטור זמן קצר והוביל 

בר  –לשיפור משמעותי בתנועה בצומת. נוסף על כך, גם בצמתים כמו בגין 

קו הירוק, השיפורים  שנקר ועוד שהושפעו רבות מעבודת –לב, ההסתדרות 

בוצעו לאחר התערבות ישירה של אגף התנועה מול נת"ע. לא בכל מקום 

ניתן לתת פתרון מלא אך ברוב המקרים ניתן פתרון אופטימלי. גם בימים 

אלה האגף מקדם שינויים בצמתים שבאחריותו הסמוכים לעבודות 

עודכן מקווה ישראל שת –לשיפור זרימת התנועה. לדוגמה בצומת חנקין 

בימים הקרובים. אנחנו נמצאים בתקופה הכי אינטנסיבית של עבודות 

מורכבות מאוד. צריך לזכור שהמטרה העיקרית, הורדת נפחי שימוש ברכב 

פרטי ומתן חלופה של תחבורה ציבורית נוחה, יעילה ומהירה. תקננו תקן 

של מהנדס תחבורה שמקום מושבו במרכז הבקרה המטרופוליטני לגוש דן 

י לייעל את תהליך קבלת ההחלטות הנוגעות לעיר חולון ומייצג את כד

 האינטרסים של העיר חולון. אני עובר לשאילתא הבאה.

שאלת הבהרה. על בסיס איזה נתונים הם עושים את זה? הם מגיעים  מר אלרון פנחס:

 לצומת ורואים, מה הם עושים?
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 לי מה אתה, זה אנשי מקצוע. בחייך.  תגיד מר מוטי ששון:

 הוא אמר לך שיש סיורים.  מר יוסי זיידה:

 על בסיס איזה מאגרי מידע אתם עושים, מר מורן ישראל:

 יש סיורים, יש סיורים משותפים. מר יוסי זיידה:

 מה זה, אתה תראה אותם מסיירים. מר מוטי ששון:

 אה, לפי סיורים? מר מורן ישראל:

 גם סיורים וגם בשטח הם נמצאים. :מר מוטי ששון

 ככה הם בוחנים ומתקנים את הרמזורים? מר מורן ישראל:

 טוב נו עזוב, בחייך. מר מוטי ששון:

 שואלים. מר מורן ישראל:

זה עבודה של אנשי מקצוע. כל הנושאים מקצועיים מטופלים על ידי אנשי  מר מוטי ששון:

אנשי מקצוע מטופלים,  אתה לא מקשיב. על ידי מקצוע. שמעת אלרון?

,  אישור קיי-אומהנדסי תנועה. ומשתתפים בדיונים האלה גם המשטרה. 

' של החברה הכלכלית פיתוח חולון בע"מ. בבקשה, מי 22דו"ח כספי לשנת 

 מציג?

 חברים. מר יוסי זיידה:

 

 של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ 2022אישור דו"ח כספי לשנת  .5

את המאזן. אני מזכיר  3טוב. הדו"ח נשלח אליכם. אני אציג מדף ערב  מר מוטי ענתבי:

 3.661שהמאזן הוא מאזן ליום, ליום נקודתי. אז ככה. יתרת המזומנים 

מיליון היא יתרה נקודתית ליום המאזן. חלק ניכר מסכום זה שימש 

מיליון השקעות  2.311לתשלומי ספקים ושכר מיד למחרת יום הדו"ח. 

השקעות המנוהל על פי הנחיות חוזר מנכ"ל משרד  לזמן קצר, זה תיק

שקלים, סוכן נכסים. חוב  73,000הפנים. התיק מנוהל על ידי בית השקעות. 

קטן בשל חזרה של הוראת קבע וכן חוב על הצמדה של שוכרים מוסדיים. 

'. אין לחברה חובות בעייתיים ליום 23כלל החובות הוסדרו בתחילת 

ות של מוסדות. הוצאות מראש, הכנסות לקבל, מיליון יתר 2.458המאזן. 

מיסים נדחים ועוד מספר גופים גדולים. כעיקרון יתרות אלה נסגרות באופן 

פברואר -מיליון, עיריית חולון. הסכום נקבע במהלך ינואר 11.073שוטף. 

מיליון שקל  3.2מיליון, רכוש קבוע. עיקר ההשקעות השנה  11.499'. 23

בפביליון במגדלים בשדרה וכמה עשרות אלפי  1.7ולטאי ועוד ו-בפוטו

מיליון  0.4-שקלים בציוד מיחשוב. פחת השנה הקטין את הרכוש נטו בכ
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מיליון שקל  10-ולטאי לסוף השנה עומדות על כו-שקל. השקעות בפוטו

והחברה ממשיכה להשקיע בתחום זה, תחום שתורם לעיר בנושא חולון 

להגנת האקלים ומשאבים הטבעיים עיר ירוקה, בתחום של שימור אנרגיה 

בעיר ובמדינה. תחום פעילות זה הוא כדאי מאוד מבחינה כלכלית לחברה 

ולעירייה. החברה ממשיכה להשקיע בתחום זה ונדבר על זה בנושא הבא 

שקל זה עלויות שוטפות  687,000שעל סדר היום. נעבור לצד ההתחייבויות. 

ואות לזמן ארוך שאמור של הלוואות לזמן ארוך. סכום שמתוך ההלו

מיליון אלה ספקים שנפרעו במהלך  11.766להיפרע בשנה הקרובה. 

מיליון שקל זכאים  3.712החודשים הראשונים של השנה באופן שוטף. 

ביתרות זכות. זה מוסדות, התחייבויות לעובדים בגין משכורות וחופשה, 

וואות לזמן מיליון, הלוואות. זה הל 8.856הכנסות מראש וזכאים אחרים. 

 ארוך מהעירייה ומבנקים. עד לכאן מאזן. 

, מישהו רוצה להתייחס? אם לא, מי בעד? מי בעד? אישור הדו"ח קיי-או מר מוטי ששון:

 הכספי של החברה הכלכלית,

עכשיו הרווח והפסד. זה המאזן, עכשיו נעבור לרווח והפסד. לעמוד הבא,  מר מוטי ענתבי:

 . 4דף 

 לא הבנתי.לא,  מר מורן ישראל:

מיליון. הכנסות של פרויקטים שביצעה  49.895הכנסות מביצוע פרויקטים,  מר מוטי ענתבי:

מיליון שקל שתרמו הכנסה בסכום  49.1-השנה עבור העירייה בעלות של כ

. פרויקטים שונים של החברה שהם בעיקר ארוכי טווח לא 49.9של 

ידי ביטוי בשנת התקדמו חלקם כצפוי מסיבות שונות וחלק מהם באים ל

 . הכנסות מפעילויות אחרות.2023

 איזה, איזה למשל? מר מורן ישראל:

למשל גאולים להזכירכם אנחנו צריכים לשווק כתוצאה מהחלטת ועדת  גב' פנינה שנהב:

ערר את כל התכניות ולהוריד, היה צריך להיות בית קפה על אזור החניה 

ויקט מאוד התעכב והפרויקט של מכבי. זה בוטל. תוכנן מחדש ולכן כל הפר

 . 2023נגמר עכשיו. הוא נגמר בשנת, לקראת שנת הלימודים 

 לא, לא יקרה? מר מורן ישראל:

 יהיה, כן. אבל לא, הוא היה צריך להיות מזמן רק שעכשיו, גב' פנינה שנהב:

 הכסף נדחה. מר מוטי ענתבי:

צריך להיות במקום אחר, העבירו אותו למתחם  בית ספר שחקים היה גב' פנינה שנהב:

מאוד גדול שיהיה בו גם את, גם את שחקים, גם את תנועת הנוער הצופים 

 וגם מבנה קהילתי וגם מסחר שהיום אנחנו מתחילים,
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 מתי מתחילים לבנות? מר מורן ישראל:

לבנות זה ייקח בטח עוד שנה. זה עדיין בתכניות, זה פרויקט ענק שכל  גב' פנינה שנהב:

הפרויקט הזה ביחד ייצא להיתרים. ודרכים כמובן שדרך אגב סופסוף אני 

יכולה לספר לכם שוועדת ערר החליטה שאנחנו צודקים בדרכים, דחתה 

 את הערר שהיה ואנחנו עכשיו,

 כולל הוצאות. מר מוטי ששון:

 מה? גב' פנינה שנהב:

 הוצאות לעירייה.  מר מוטי ששון:

 גם, גם קיבלנו הוצאות לא שזה מכסה את ההוצאות אבל נכון, זה סימבולי. גב' פנינה שנהב:

 זה לא רלוונטי, זה רק מראה שהעירייה צדקה.  מר מוטי ששון:

 רגע, בקריית בן גוריון? גב' נעה צ'פליצקי:

 ומה עם הקפה בגנים? מר מורן ישראל:

 הפביליון בגן הזה? נה שנהב:גב' פני

 הקפה, בית הקפה בגן הבנים או שזה כבר לא של החברה הכלכלית? מר מורן ישראל:

 לא שלנו.  גב' פנינה שנהב:

 לא, לא, לא היה שלנו.  מר מוטי ענתבי:

 דרך אגב, הקפה במגדלים בשדרה נפתח. שימו לב. גב' פנינה שנהב:

 בשדרה שהוא, אנחנו בנינו.  נפתח היום קפה מגדלים מר מוטי ענתבי:

 יש טקס ביום שלישי. מר מורן ישראל:

 הטקס הוא למגדלים בשדרה.  גב' פנינה שנהב:

 זה למגדלים בשדרה. מר מוטי ענתבי:

 זה טקס פלוס כוס קפה?  מר שחר האס:

 אתה תוכל להזמין. מר מוטי ענתבי:

 זמין אותך אישית. כוס קפה אתה תצטרך לשלם אבל אני מוכנה לה גב' פנינה שנהב:

 טוב חבר'ה. או קיי. יש שאלות? מר מוטי ששון:

 רגע, דרכים זה יהיה בקריית בן גוריון? בקריית בן גוריון? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה? גב' פנינה שנהב:

 דרכים, בית ספר דרכים. במקור, במקום המקורי שלו? גב' נעה צ'פליצקי:

 כן.  גב' פנינה שנהב:
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 בבקשה. גמרת?  מר מוטי ששון:

 אפשר לסיים פה, כן. מר מוטי ענתבי:

או קיי. יש למישהו הערות? אם לא, אז מי בעד אישור הדו"חות הכספיים  מר מוטי ששון:

, מי בעד? 2022בדצמבר  31של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ ליום 

? מי נמנע? בעד. מי נגד? מי נמנע 13. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 נמנע ומה אתך? 1

 אני נמנע. מר זאב ניסים:

 אושר.נמנעים,  2 מר מוטי ששון:

 זאב איפה הסיעה שלך?  מר מורן ישראל:

 אני עובר. מר מוטי ששון:

 אני אגיד לך, איזה סיעה? מר זאב ניסים:

 סיעה, סיעה שלך. איפה הם? מר מורן ישראל:

 אתה תראה אותם בקרוב.  מר זאב ניסים:

 יש לך סיעה חדשה?  ר מורן ישראל:מ

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

וולטאיים על מוסדות, -אישור הלוואה מהעירייה לצורך הקמת מתקנים פוטו .6

 .מגרשי ספורט וגני ילדים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ

ולטאים ו-אישור ההלוואה מעיריית חולון לצורך התקנת מתקני פוטו מר מוטי ששון:

במוסדות, מגרשי ספורט וגני ילדים החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ. 

 וולטאים.-מי בעד? פוטו

מוטי אני מבקש רק לתקן שזה יהיה מסגרת. לא כל התנאים נסגרו כרגע.  מר אמנון ארץ קדושה:

שאושרו. נסגור את כל  12-מיליון מעבר ל 7הבקשה היא למסגרת של עוד 

 פשוט הסמכה לגזבר כדי לנהל את המשא ומתן. התנאים. אני מבקש

 ומה הטווח של ההסמכה? מר בר שי:

 מה? מר אמנון ארץ קדושה:

 מה הטווח? מר בר שי:

 מיליון שקלים. 7עד  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, והריבית. ומה הטווח שלה? מר בר שי:

 שנקבעת על ידי, י' שזה ריבית 3הריבית אנחנו עובדים תמיד לפי  מר אמנון ארץ קדושה:
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 הממשלה. מר יוסי זיידה:

 לא משהו, מר אמנון ארץ קדושה:

 . אז מי בעד אישור ההלוואה?קיי-או מר מוטי ששון:

 רק שאלה שלי בהקשר של המתקנים. מר מורן ישראל:

 מיליון ש"ח. 7עד  מר מוטי ששון:

 של הביטוח של המתקנים? במסגרת התחשיב שלכם הכנסתם את העניין מר מורן ישראל:

 תמיד, בוודאי. מר מוטי ענתבי:

 בוודאי. גב' פנינה שנהב:

 איך אתה יכול להתקין מתקן, מר מוטי ששון:

 אני זוכר את הדיון הראשון שהיה שזה לא היה ברור.  מר מורן ישראל:

 או קיי. מר מוטי ששון:

 לא, לא, בוודאי כן. מר מוטי ענתבי:

בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מי בעד? מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.אין נגד, אין נמנעים. 

 

 17-9בקשה לאישור מועצת העיר לתכנית פינוי בינוי מתחם ברחוב התותחנים  .7

 במסלול הרשויות

סלול הרשויות במתחם בקשה לאישור מועצת העיר לתכנית פינוי בינוי במ מר מוטי ששון:

 , מי בעד? 1. מי בעד? 9-17ברחוב התותחנים 

 רגע, הגיעה אשת המקצוע שתסביר לנו. מר שחר האס:

 אתה לא מסביר להם מוטי? לא צריך להבין?  מר זאב ניסים:

 אם קראנו ואנחנו בעד אין שום בעיה. מר מורן ישראל:

אים לכם עוד ועוד ועוד. ההסברים חבר'ה, שימו לב. כל ישיבה אנחנו מבי מר מוטי ששון:

 אותם הסברים אבל אם אתם רוצים לשמוע אותה, תשמעו אותה. 

 כן, כן, רוצים לשמוע אותה. מר זאב ניסים:

אתם מתבקשים לאשר, מפה רואים אותי? מתבקשים לאשר את מתחם  גב' לירן אדרי:

. זה מתחם שבעצם יושב בדיוק באמצע בין שני מתחמים 9-17התותחנים 

שמקודמים בימים אלה בתכניות מפורטות. המתחם הצפוני אתם מכירים 

אותו, קיבל מתן תוקף עכשיו. זה מתחם שהמינהלת קידמה יחד עם 

העירייה במסלול רשויות במימון מלא של הרשות הממשלתית להתחדשות 
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עירונית והמתחם הדרומי שיושב מתחת למתחם הזה זה מתחם תותחנים 

רטי, קבוצת אביב מקדמים אותו בימים אלה . זה מסלול שיזם פ1-7

 ואמורים להיכנס בעצם לפורום ההנדסאים ומשם להגיש סט תכניות.

 מה זה מסלול ניסוי? מר מורן ישראל:

מסלול ניסוי זה מסלול של יזם פרטי. יזם פרטי מקדם תכנית מפורטת  גב' לירן אדרי:

ון מלא של ובעצם זה באחריותו ובמימונו. ואנחנו מבקשים לקבל מימ

 9-17הרשות הממשלתית להתחדשות עירונית, להגיש את מתחם תותחנים 

שהוא בעצם יהיה מתוך שני המתחמים שיושבים מדרום ומצפון, יעזור 

להסתת הדרך. זה מתחם עם משמעות כמובן עירונית וכמובן עונה על 

הצרכים בתכנית תל גיבורים שאתם מכירים שאושרה, מדיניות תל 

 גיבורים.

 של יחידות דיור. המתחמים יחד בשכונה? 3מה הצפי תוספת של  מורן ישראל: מר

 מבחינת יחידות דיור? גב' לירן אדרי:

 כן. מר מורן ישראל:

התקלת אותי. אני לא, רנטה כאן איתי ממערך תכנון עיר. אנחנו לא עבדנו  גב' לירן אדרי:

על, עדיין לא קיבלנו בגלל שזה מגיע רק לדיון השני,  עדיין. עדיין לא עבדנו

 עדיין לא יודעים מה תוספת היחידות אבל אם נעשה הערכה,

 .30-ו  40קומות.  70זה  7עד  1 מר קובי מכלוף:

יחידות דיור והחצב תותחנים הוא  350אם כאן אנחנו מדברים על בערך  גב' לירן אדרי:

 ו, 400

 תוספת, זה הסך הכול.אז זה לא  מר מורן ישראל:

 , קצת יותר. נכון? 1,000-סך הכול. אז בוא נגיד שזה הערכה של כ גב' לירן אדרי:

שבאיזה, באיזה שלב, באיזה שלב במסגרת התכנית של תל גיבורים אנחנו  מר מורן ישראל:

 עוצרים לחשיבה מחושבת?

 .2,000 מר קובי מכלוף:

 יחידות דיור. 2,000 גב' לירן אדרי:

 אם לא פותחים את רחוב מבצע סיני אז זה נעצר.  בי מכלוף:מר קו

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1או קיי, חברים. מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, 15, 14

 

 אישור דיון הנוסח על הקמת היכל הקרח האולימפי בחולון .8
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 אישור,  מר מוטי ששון:

הארכת ההסכם עם החברה לבילוי ובידור על היכל הקרח. יש לנו פה כמו  עו"ד יונת דיין:

שאתם יודעים היכל, הוא מלא כמו שהסבירו לי די מסביב לשעון ואנחנו 

בעצם אישרנו אז, עשינו הסכם אז מול החברה לבילוי ובידור שתתקשר 

 מול מפעיל לבנות,

 שמפעיל את המצב הקיים, מר מוטי ששון:

 לבנות היכל אולימפי. עו"ד יונת דיין:

 שבונה חצי אולימפי. אולימפי או חצי אולימפי. מר מוטי ששון:

ואז תקופת הקורונה, גם כמה עיכובים אחרים, בעיקר הקורונה יצרו עיכוב  עו"ד יונת דיין:

מסוים ויש לכם את ההסבר המפורט לזה. למעשה מבוקש אישור של 

לספטמבר  18ועצה גם להאריך את תוקף ההסכם ככה שהוא יהיה עד המ

 וגם לאשר לפסגות הקרח בע"מ, זה, 2043

 זה החברה. מר מוטי ששון:

זה הזכיין שיבנה את זה, הזוכה שיבנה את זה, לשעבד את הזכויות לפי  עו"ד יונת דיין:

החוזה שלו מול החברה לבילוי ובידור כדי שהוא יוכל לקבל תמיכה 

 סוימת מהמדינה, ממשרד הספורט.מ

 כן, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, באיזה שטח הם עושים את זה?  מר ראובן קייקוב:

 ליד, ליד. מר מוטי ששון:

 ליד. עו"ד יונת דיין:

 בשטח הקיים? מר ראובן קייקוב:

 לאיזה כיוון? לחניה? למגרשי כדורגל? לקיר טיפוס? מר שחר האס:

 לא, לא, יש שם, צמוד אליו. זה לא לכיוון. מר מוטי ששון:

 יש שם מגרשי ספורט.  מר בר שי:

 איך? איך, רגע. מר שחר האס:

 על חשבון מה זה בא? מר מורן ישראל:

 על חשבון מה זה בא? מר שחר האס:

 לא זוכרת להגיד לך. עו"ד יונת דיין:

 מישהו יודע להגיד? מר מורן ישראל:

 מישהו יודע? מר שחר האס:
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 מה זאת אומרת איפה? אני אומר לך איפה זה. זה ליד. ר מוטי ששון:מ

 בסוף זה על שטח. איפה? על מה? מר מורן ישראל:

 על מה? מה?  איזה? מר שחר האס:

 לידו, לידו.  מר מוטי ששון:

 אין שם מגרש ריק. יש שם או חניה של רכבים או, מר שחר האס:

 ש ספורט יחזירו אותו בדרך אחרת. מה הבעיה?אל תדאג, גם אם ייקחו מגר מר מוטי ששון:

 יש שם בעיה. זה לא עניין של טוב, מר שחר האס:

יש תכנית. אין לי פה כרגע את התכנית. אין לי את התכנית. תבוא, אני  מר מוטי ששון:

 אראה לך. 

 על החניה. גב' נעה צ'פליצקי:

 כרגע אני עוצר את התכנית.  מר מוטי ששון:

 בסדר אבל אנחנו מצביעים על זה. איך אני יכול להצביע? מר שחר האס:

 רק את ההסכם אתה מאשר. מר מוטי ששון:

 .2017-ההסכם עצמו והמיקום אושר כבר ב עו"ד יונת דיין:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

 הבקשה עכשיו היא להאריך בשנתיים. עו"ד יונת דיין:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

השני למשכן את זכויות ההסכם, לא זכויות אחרות. רק ולאפשר לצד  עו"ד יונת דיין:

הזכויות שלו מכוח ההסכם כדי לקבל את תמיכת משרד הספורט לבניית 

 המקום.

 טוב. מר שחר האס:

 כסף. עו"ד יונת דיין:

רק הערת ביניים. אם מובא לפה משהו, גם אם זה מדובר בהארכה, לכל  מר שחר האס:

, בואו תביאו איזה רפרנס 2017-אם זו תכנית שכבר אושרה ב הפחות

 לתכנית. תעשו איזה שנייה רגע הסתכלות משלימה.

 יש לך פה גודל, שטח ויש, עו"ד יונת דיין:

 יש פה גוש חלקה, בסדר. עיקרי התכנית, מר שחר האס:

תרים  אתה יודע אני יכולה להגיד לך בחזרה, כשקיבלת את סדר היום עו"ד יונת דיין:

 טלפון תשאל אותי, אני אברר לך אני מבטיחה.
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 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, 1, 1, מי בעד? 1. מי בעד? מי בעד? קיי-או מר מוטי ששון:

 נמנעים. אושר.   4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע? מי נמנע? 

הסכם שמתייחס  הנמנעים. מדובר בהארה של 4רגע, אני פונה רגע אל  עו"ד יונת דיין:

 למקרקעין. מקרקעין דורש,

 רגע, רגע לא שומעים אותך יונת. לא שומעים. גב' נעה צ'פליצקי:

 תחשבו עוד שנייה אם אתם נמנעים או שאתם מאשרים את ההארכה. עו"ד יונת דיין:

 . 14מה שאומרת יונת שמה שקשור למקרקעין צריכים רוב של  מר מוטי ששון:

 כמה יש לנו כרגע?אז  מר ראובן קייקוב:

 לא יודע. מר מוטי ששון:

 נמנעים. 4-ו 11 עו"ד יונת דיין:

 יש פה. מר מוטי ששון:

 אתם רוצים לתת לנו תשובה על איפה זה הולך להיות? מר מורן ישראל:

 אז אני אומר לך ליד, נו. מר מוטי ששון:

 מה זה ליד? מוטי. מר שחר האס:

 אני לא יכול לתת לך פתרון.  להתעקש?חבר'ה, אתם רוצים  מר מוטי ששון:

 אז אנחנו לא, מר שחר האס:

 אתה צריך להביא גוש חלקה. אז אני נותן לך גוש חלקה, מה אתה רוצה? מר מוטי ששון:

 הכול בסדר, תתקדמו. מר מורן ישראל:

 אז תתקדמו. מר שחר האס:

 לא, באמת. מה אתם רוצים מאתנו? אני לא מבין.  מר מורן ישראל:

 אבל אתה אישרת את זה כבר.  מוטי ששון:מר 

 מוטי. מר מורן ישראל:

 .2017-זה אושר ב מר מוטי ששון:

 אנחנו שאלנו שאלה. מר מורן ישראל:

 עכשיו רק את החוזה. הארכה, מר מוטי ששון:

 לא הייתי. 2017 מר שחר האס:

 חבר'ה אתם רק מאריכים את החוזה שנחתם איתם.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה לדעת מה אני מאריך, מה זאת אומרת? זה סופר לגיטימי. מר שחר האס:
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 רגע, אני עם שמשון בטלפון. מר יוסי זיידה:

 אחלה. תודה.  מר מורן ישראל:

 צמוד, צמוד להיכל הקיים לכיוון מוזיאון הילדים.  מר יוסי זיידה:

 על חשבון החניה. מר מורן ישראל:

 יש היתר בנייה. מר יוסי זיידה:

 זה על מגרשי חניה? שחר האס:מר 

 לא, לכיוון מוזיאון הילדים. זאת אומרת לתוך הפארק. מר יוסי זיידה:

 למגרשים הפתוחים שם.  עו"ד יונת דיין:

 בתוך הפארק? גב' נעה צ'פליצקי:

 לכיוון הפארק.  מר יוסי זיידה:

 לכיוון מגרשי הכדורסל.  מר שחר האס:

 פתוחים יוסי?זה מגרשי הספורט ה עו"ד יונת דיין:

 מגרשי הכדורסל, יש שני מגרשי כדורסל שלשם הם ממשיכים. מר יעקב אחדות:

 זה על מגרשי הכדורסל. עו"ד יונת דיין:

 מה פתאום? מר שחר האס:

 מגרשי כדורסל. שניים זה בהמשך של היכל הקרח.  6כן, כן. יש  מר יעקב אחדות:

 על חשבון מגרשי הכדורסל? מר שחר האס:

 כן, כן.  חדות:מר יעקב א

 א' הם לא דואגים למגרשים חדשים לפני. אם הם ידאגו. מר מורן ישראל:

 כן, זה על המגרשים. מר יעקב אחדות:

 על המגרשים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 נו חבר'ה. מר מוטי ששון:

 שניים המגרשים שיוחזרו במקום אחר. מר יוסי זיידה:

 במקום אחר.  מר מוטי ששון:

 אני איתו על הקו. מר יוסי זיידה:

 שנייה, אני לא שומע. הוא מחזיר אותם, מה? מר שחר האס:

 הוא מחזיר את שני המגרשים. מר מוטי ששון:

 עכשיו, אני לא,  40אני בן  מר שחר האס:
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 שחר.  מר יוסי זיידה:

 הוא מחזיר, הוא עושה החלפות.   מר מוטי ששון:

 , הוא בונה חדש?קיי-אואז  מר בר שי:

 כן.  ששון:מר מוטי 

 יש לו, יש לו צמוד, מר יוסי זיידה:

 הוא עושה החלפות.  מר מוטי ששון:

 צמוד, צמוד לנוכחי לתוך הפארק, לכיוון מוזיאון הילדים ועל חשבון, מר יוסי זיידה:

 זה הכול. אתה מחזיר את המגרשים? מר מוטי ששון:

אלה שאנחנו חותמים כל מה שחשוב יוסי לנו זה שיוודא שבהסכמים ה מר מורן ישראל:

 בסופו של דבר,

 רגע, מר יוסי זיידה:

 שתכניסו סעיפים שמאפשרים לתת הנחות משמעותיות לתושבים. אם זה, מר מורן ישראל:

 יש שם. יש שם סיפור של הנחה לתושבי חולון. מר מוטי ששון:

 מוטי תן לי להגיד מה אני רוצה ואחרי זה תעשה מה שאתה רוצה. מר מורן ישראל:

 אתה רוצה לטרפד את זה? מוטי ששון: מר

 לא, אני לא רוצה לטרפד. ההפך. מר מורן ישראל:

 עכשיו אמרת איפה זה, עכשיו אתה מדבר על לטרפד. מר מוטי ששון:

 סליחה, אני רק רוצה שתוודאו שבכל הסכמים כאלה, מר מורן ישראל:

 חולון. נקודה. כל הסכם, יש הסכם שנותנים את ההנחה לתושבי מר מוטי ששון:

 אז רגע, אז רק להבהיר, שנייה. מר יוסי זיידה:

 הנחה משמעותית. לא הנחה, מר מורן ישראל:

יילקחו.  2מגרשים שיש כרגע,  5צמוד לקיים לכיוון מוזיאון הילדים. מתוך  מר יוסי זיידה:

 יוחזרו בעתיד. 

 להבטיח במסגרת ההסכם שעושים הנחה לתושבים?  יוסי, אפשר יהיה מר מורן ישראל:

 תעביר, אז תכתוב לי את ההצעה שלך ואני אכניס אותה לתוך. מר יוסי זיידה:

 , מצוין.קיי-או מר מורן ישראל:

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? קיי-או מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר. אין נמנעים. קיי-אונגד.  1בעד. מי נגד? 
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 2022( לשנת 2אישור דו"ח הכספי הסקור לחציון רבעון ) .9

 , בבקשה אסתי.2לתקופת חציון רבעון  2022אישור דו"ח כספי לשנת  מר מוטי ששון:

ערב טוב. הדו"ח הראשון שאני מציגה בפניכם זה הדו"ח הסקור על ידי  גב' אסתי ויסלר הרצוג:

. בעצם 30.6.2022ד הפנים, שקט בבקשה. הדו"ח הסקור לחציון משר

הביקורת נכנסה, סגרה את הדו"ח. לא היו שינויים משמעותיים לעומת 

הדו"ח שאני הצגתי בפניכם בסיום הפגרה הקודמת, בסביבות אוקטובר 

'. בעצם העודף בתקציב הרגיל נותר ללא שינוי מהדו"ח המקורי, 22שנה 

קציב הבלתי רגיל נותר כמעט ללא שינוי למעט יתרות מיליון וגם הת 1.9

 '. זה הכול.21פתיחה ששונו בגלל ביקורת 

זה הכול. שאלות? אם אין שאלות אז מי בעד? אישור הדו"ח הכספי הסקור  מר מוטי ששון:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? 2022לחציון רבעון שני לשנת 

אני  אושר.נגד, מי נמנע? אין נמנעים.  1בעד. מי נגד?  18, 17, 16, 15, 14, 13

 עובר לסעיף הבא.

 

 2023( לשנת 1אישור דו"ח רבעוני ) .10

 .2023בבקשה אסתי. דו"ח רבעוני לשנת  מר מוטי ששון:

 כן, הדו"ח הרבעוני, גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 רבעון ראשון כן? מר מוטי ששון:

הדו"ח הזה הוא בעצם הדו"ח שמציין את מצב הכספי של העירייה כן. אז  גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 6-היו גבוהות בכ 2023. ההכנסות ברבעון הראשון לשנת 2023למרץ  31-ל

מיליוני שקלים כשההוצאות  467-אחוז מהתקציב היחסי. הם הסתכמו ב

אחוזים מהתקציב היחסי לתקופה,  6-המקבילות גם היו גבוהות בכ

י שקלים כך שסיימנו את התקציב, את התקופה מיליונ 464-הסתכמו ב

מיליוני שקלים. בתקציב הפיתוח, ההכנסות  3בתקציב הרגיל בעודף של 

מיליוני שקלים. ההוצאות המקבילות  117-' היו כ23ברבעון הראשון לשנת 

מיליוני שקלים כך שסיימנו את העודף, את התקופה בעודף של  49-הגיעו ל

ף זמני. סך הכול העודפים הזמנים נטו בתקציב מיליוני שקלים. זה עוד 67

מיליוני שקלים ובקרנות הפיתוח יש לנו יתרות  445-הפיתוח הגיעו ל

. בהתאם לנתוני 2023למרץ  31-מיליוני שקלים נכון ל 49-שעומדות על כ

ומתוך הנחה  2023מרץ -הכנסות והוצאות בתקציב הרגיל לתקופה ינואר

במטלות ממלכתיות חדשות במהלך שלא תהיה הרעה כלכלית במדינה 

השנה שתגרומנה לאיזושהי פגיעה בהכנסות או הגדלת הוצאות של 

ללא גירעון תקציבי  2023העירייה, עיריית חולון תצליח לסיים את שנת 
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כאשר תקציבי הפיתוח יבוצעו בהתאם לתקציבים שאושרו על ידי מועצת 

 העיר ובכפוף להכנסות. 

 מור עם עודף, לא עם גירעון. זה לא ציינת.אבל היא תג מר יעקב מזרחי:

 זו תמיד השאיפה. גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 יעקב זה רבעון ראשון. מר מוטי ששון:

מוטי יש לך כסף. תאמין לי אתה גזבר, אתה צריך להיות גזבר לא ראש  מר יעקב מזרחי:

 עיר. יש לך כסף.

 תגיד לי, אתה על רבעון ראשון. מר מוטי ששון:

 אני יודע. מזרחי: מר יעקב

 מה זה, מר מוטי ששון:

 מיליון. יהיה לך, יהיה לך. 60ברבעון הראשון יש לך כמעט  מר יעקב מזרחי:

, 4, 3, 2, 1, מי בעד? 2023חברים, מי בעד אישור דו"ח רבעוני לשנת  קיי-או מר מוטי ששון:

נגד. אין נמנע,  1בעד. מי נגד?  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 אני עובר לסעיף הבא.. אושר

 

 - 2024  ולשנת 2023עדכון תבחינים לחלוקת כספי תמיכת לעמותות )כללי( לשנת  .11

 .הוספת תבחין "מחנה קיץ"

ולשנת  2023עדכון תבחינים לחלוקת כספי תמיכה לעמותות )כללי( לשנת  מר מוטי ששון:

 הוספת תבחין ''מחנה קיץ''. בבקשה, מי מציג? – 2024

 דורון. מר יוסי זיידה:

 דורון? מר מוטי ששון:

 כן? מר דורון עברי:

 בוא, תשב פה ותציג את זה.  מר מוטי ששון:

 5.8ערב טוב. טוב, אז לגבי הנושא של תבחינים של הכללי. נוסף תבחין  מר דורון עברי:

ש"ח לכל חניך, כמובן יצטרכו  200לתנועות נוער שתומך במחנות קיץ, 

 להעביר את כל המסמכים הרלוונטיים כדי שנראה שאכן באמת,

 אבל שיהיה ברור לכולם, לכל התנועות. מר מוטי ששון:

 איך? מר דורון עברי:

 עד היום זה לא היה? גב' נעה צ'פליצקי:

 לכל התנועות. מר מוטי ששון:
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 ?עד היום זה לא היה קיים גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, זה תבחין חדש.  מר דורון עברי:

חבר'ה, זה כל תנועות הנוער יש, יש תנועות שהעלו את המחירים באופן  מר מוטי ששון:

 מוגזם וזה מכביד על ההורים.

 בגלל יוקר המחייה. יוקר המחייה. גב' נעה צ'פליצקי:

 כן. ולכן העלינו את הסיפור הזה, דקה. מר מוטי ששון:

 שקל? 200-איך הגענו ל אבל מר מאיר חלבי:

 שקל לילד.  1,000מחנה קיץ עולה  מר קובי מכלוף: 

ישבו, חשבו. פנו אליי. דיברנו, הגענו לאיזה הסכמות, זה מה שאנחנו  מר מוטי ששון:

 מציעים.

 בהסכמה? מר מאיר חלבי:

 מה זה בהסכמה?  מר מוטי ששון:

 שקל בלי תוספות? 200זה  גב' נעה צ'פליצקי:

 הוא נותן להם כסף, איזה הסכמה צריך פה? מזרחי:מר יעקב 

 שקל לכולם שווה בשווה? 200רגע,  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש כל מיני תנועות. יש כל מיני תנועות. כל תנועה שתבקש, אז ניתן לה. מר מוטי ששון:

 כל חניך מקבל, גב' נעה צ'פליצקי:

 הסיפור הוא על עליית המחירים מאיר. מר יוסי זיידה:

 בלי שום קשר להכנסות? גב' נעה צ'פליצקי:

חבר'ה, עליית מחירים הייתה. זה היה יותר מדי נטל על ההורים. זה מה  מר מוטי ששון:

 שהחלטנו, זה מה שאנחנו מביאים כרגע להצעה.

 אל מול, 600,000חניכים בחולון של תנועות הנוער והרעיון היה  3,000יש  מר יוסי זיידה:

 של תנועות נוער.זה לא  מר בר שי:

 מה? מר יוסי זיידה:

 זה של עמותות. מר בר שי:

 לא, זה של מחנות קיץ. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא. מר יוסי זיידה:

 זה מחנות קיץ. מר יעקב מזרחי:

 זה מה שהוא אמר. גב' נעה צ'פליצקי:
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העלו לכם את המחירים. למשל הצופים העלו בצורה מוגזמת את  מר מוטי ששון:

 יפים.התער

 למה בלי תבחינים? למה בלי? גב' נעה צ'פליצקי:

 יש תבחין. מר מוטי ששון:

 תנועות הנוער כוללות בתוכן את הצופים, את, מר יוסי זיידה:

 יש כל מיני תנועות נוער ואני לא מבחין בין אחד לאחרת. מר מוטי ששון:

חינים לתנועות הנוער הוא צודק. לדעתי זה תבחינים אחרים, זה מוגדר תב מר מורן ישראל:

 ולא תבחינים לעמותות כללי. בסעיף.

 לא, לא, זה לתנועות נוער. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, הוא מדבר על התבחין שהוסיפו. על הסעיף שהוסיפו. מר מוטי ששון:

 אה, אתה מדבר על הכותרת כאילו? מר יוסי זיידה:

של תבחינים זה בכלל צריך  לא, הוא צריך להיות לא תחת איזה פרק מר מורן ישראל:

 להיכנס. אתם הכנסתם אותו לעמותות כללי שזה בכלל תבחין אחר.

 לא, לא, הכללי לא מתייחס לעמותות כללי. רגע.  מר יוסי זיידה:

 העירייה נותנת את הכסף לזה והם משלמים את הכול. מר יעקב מזרחי:

 רגע, הוא נותן הסבר. יוסי. מר מוטי ששון:

 יש, סעיף הבא מתייחס לעמותות כללי מה שאתה בעצם אומר שם. מר יוסי זיידה:

 לא, אבל זה הכותרת של מה שאתם נתתם. מר מורן ישראל:

רגע. עמותות כללי ארגוני הנוער. כלל ארגוני הנוער. בסעיף הבא תראה  מר יוסי זיידה:

 כתוב תמיכות לעמותות כללי. זה, זה מבדיל את הסעיפים.

 . כאילו ארגוני הנוער זה כולל בתוך עמותות כללי?הבנתי מר מורן ישראל:

 לא. כללי, מר יוסי זיידה:

 אז תמיכות של תנועות הנוער וארגוני הנוער? מר מורן ישראל:

עמותות ארגוני הנוער אבל כלל העמותות של ארגוני הנוער. זה של תנועות  מר יוסי זיידה:

 הנוער. זה הרעיון של הסעיף הזה.

 זה טיפול תבחינים.  :גב' נעה צ'פליצקי

 תבחין לתנועות נוער נו. מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה, אני קודם כל מוסיף את הסעיף הזה.  מר מוטי ששון:

 אחרי זה מאשרים את כל התבחינים של תנועות הנוער והכללי. מר דורון עברי:
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 עוד שאלה,  מר ראובן קייקוב:

 זה התבחין ספציפי שהוסף. מר דורון עברי:

איך אנחנו מוודאים שהתמיכה הזאת תרד באמת מהעלות שההורים  ן קייקוב:מר ראוב

 משלמים ולא סתם הארגוני נוער אוספים את הכספים הללו?

 זה ביקורת של מחלקת הנוער לנושא הזה. מר יוסי זיידה:

 אז הם משלמים פחות, העירייה מעבירה להם את הכסף. מר יעקב מזרחי:

 וער.יש במחלקת הנ מר יוסי זיידה:

 איך אני מוודא שהכספים הללו, מר ראובן קייקוב:

עובד שהתפקיד שלו, הוא אחראי על תנועות  ראובן, במחלקת הנוער יש מר יוסי זיידה:

 הנוער והוא יעשה את הבדיקות, הוא יקבל רשימות.

 ניצן. גב' נעה צ'פליצקי:

 הרעיון הוא שהכסף ילך ספציפית לנושא הזה באמת.  מר יוסי זיידה:

 אפשר להוסיף את זה לכללים שיוודאו? מר ראובן קייקוב:

 זה לילדים. גב' נעה צ'פליצקי:

 ההורים משלמים פחות כסף. מר יעקב מזרחי:

 דורון אמר. דורון הוא הבקר התקציבי. הוא ישחרר את הכסף אל מול.  מר יוסי זיידה:

 משלמים ולא כתוב מאיזה סעיף. שיהיה כתוב שההורים מר ראובן קייקוב:

 או שיש, אנחנו נעזרים? שאלה, זה מימון של העירייה? מר זאב ניסים:

 הסבסוד הזה של העירייה. מר יוסי זיידה:

 מלא? מר זאב ניסים:

 שקל, העזרה לכל ילד.  200-ה מר יוסי זיידה:

 שקל זה עירייה בלבד? 200-, הקיי-או מר זאב ניסים:

 . עדיין יש השתתפות,כן מר יוסי זיידה:

 אנחנו לא מקבלים השתתפות מגורם? מר זאב ניסים:

 יש השתתפות של הורים. למשל קח לדוגמה את הצופים. מר מוטי ששון:

 על היתר. מר זאב ניסים:

הגדילו להם את ההשתתפות של ההורים וזה, אמרו לי שילדים לא ייצאו.  מר מוטי ששון:

 הסקטורים.אני רוצה שכל הילדים ייצאו מכל 
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מוטי ילדים לא יוצאים בלי שום קשר, המחירים הם מאוד מאוד גבוהים  מר מורן ישראל:

והעירייה לא בתוך האירוע הזה כבר מלא זמן. זה לא משהו שהוא חדש. 

עכשיו אני רוצה רגע להגיד על משהו שקרה בוועדת כספים שבחיים לא, 

לא היית. היית צריך  שנים חבר ועדת כספים, בחיים לא דבר. אתה 10אני 

להיות. בגלל שראובן לא היה אולי זה קרה. קיבלנו עדכון רגע אחרי שאתה 

פרסמת פה את הפוסט, את העדכון על התקציב לא נשלח לחברי המועצה. 

חיכו שאתה תעלה את הפוסט בפייסבוק, אחרי שפרסמת שזה מה שקורה 

ף הזה כאילו חברי עדכנו אותנו על זה, על שינוי תקציבי שנמצא בתוך הסעי

המועצה הם שקופים, זה לא רלוונטי. מוטי מוסיף את הכסף כאילו מהכסף 

-שלו. חברי המועצה הם בובות של כל מה שהם יעשו פה. אז הכסף הזה, ה

 שקל האלה זה לעג לרש. זה לא מספיק, 200

 למה אתה לא מדייק ואומר שאמרתי שאני אעביר, מר מוטי ששון:

 שנייה, תן לי, מר מורן ישראל:

 אתה כל הזמן אנטי. למה? מר מוטי ששון:

 תן לי, מר מורן ישראל:

 למה? מר מוטי ששון:

 תן לי לומר את דבריי. תן לי לומר את דבריי. מר מורן ישראל:

 למה אתה עוצר את הכול? מר מוטי ששון:

פני אתה, אתה זה מה שעשית. אתה קודם כל דאגת ללכת לפרסם משהו ל מר מורן ישראל:

 שעדכנת.

 מורן, מורן, מר יוסי זיידה:

 עכשיו זה מינהל לא תקין. עכשיו הדבר השני שאני רוצה להגיד. מר מורן ישראל:

 כן, מינהל לא תקין, נו. מר מוטי ששון:

א' זה גרושים, ב' זה לא מדיניות. אני אסביר לך למה זה לא מדיניות. כי  מר מורן ישראל:

תנועות הנוער חשובות לך, היית שם יותר אם היית מחליט בתחילת שנה ש

כסף. אני אומר לך מתוך שיחות עם ההורים גם אחרי שהעלית את הפוסט 

וסיפרת, ההרשמות למחנות הקיץ הסתיימו. אנשים כבר יודעים אם הם 

 נרשמו או לא. מי שלא היה לו כסף לא יצא.

 קיבלו דחייה. מר מוטי ששון:

אנשים שילמו מחיר מלא. מי שיש לו לשלם מחיר מלא ולקבל אני אומר לך  מר מורן ישראל:

אחר כך, הכול בסדר. אתה לא מעביר להם את  90פלוס  60שוטף פלוס 



 565 פרוטוקול 02.07.23 –ליום  71מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

44 
 

אתה מעביר אותו אחר כך. אנשים צריכים לשלם  הכסף הרי עכשיו, נכון?

 כסף מלא כרגע. 

 .קיי-אוטוב,  מר מוטי ששון:

 תנועות הנוער בשלב הזה, מר מורן ישראל:

 אתה נגד?  ר מוטי ששון:מ

 שנייה, לא. אתה תקשיב עד הסוף. קשה לך לשמוע. מר מורן ישראל:

 הדמגוגיה שלך תמיד היא קשה לי. מר מוטי ששון:

 לא, לא, זה לא דמגוגיה. מר מורן ישראל:

 זה דמגוגיה. מר מוטי ששון:

 תקשיב.  מר מורן ישראל:

 אתה לא רוצה לתת לילדים? מר מוטי ששון:

אתה אפילו לא נתת לי לסיים. תן, אני יודע שקשה לך להקשיב, אני יודע.  מורן ישראל:מר 

בסוף ילד והורה שצריך לשלם על מחנה קיץ והוא משלם מחיר מלא או אין 

לו ודאות, עדיין הורים מצלצלים לתנועות הנוער גם אחרי הפוסט שלך 

ו, נכון עכשיו ואומרים להם תקשיבו אני יודע שמחנה הקיץ דרך אגב אוטוט

יולי כבר, התחלנו מחנות קיץ בחלק מתנועות הנוער. בסופו של דבר בני 

לחודש. חלקם נרשמו, חלקם כבר  20-הנוער יוצאים הרי לחופשה כבר ב

 200שקל הנחה או אין לנו  200יוצאים. שואלים אותם תגידו אז יש לנו 

ם קובעים שקל בשבילם זה עולם ומלואו. ה 200-יש אנשים ש שקל הנחה?

-זה או להוציא או לא, דרך אגב חלקם גם לא מוציאים בלי שום קשר כי ה

האלה לא מספקים אותם. חלק לא מוציאים את הילדים שלהם. חלק  200

לא הוציאו את הילדים שלהם והם גם לא יקבלו את ההחזר הזה כי הם לא 

ידעו שיש כזה החזר. זו הסיבה שכשזה לא מדיניות מראש וזה משהו 

 רוצים לעשות משהו לפני בחירות, ככה זה נראה.ש

 מורן, מורן, גב' נעה צ'פליצקי:

 או קיי תודה רבה. מר מוטי ששון:

 ואני תמכתי בוועדת כספים ואתה ראית את זה. מר מורן ישראל:

 כולם יודעים על זה שהם עומדים לקבל משהו. מר קובי מכלוף:

 מורן, מורן. מר יוסי זיידה:

 לא, לא כולם.  מר מורן ישראל:

 מורן, מורן,  מר יוסי זיידה:
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 אני אומר שבוודאות. כל תנועות הנוער אומרות, מר מורן ישראל:

 סליחה.  מר יוסי זיידה:

מורן, סיימת תודה רבה. בבקשה יוסי. יוסי מה אתה  קיי-אורגע, רגע, רגע.  מר מוטי ששון:

 רוצה להגיד?

 יצאו.יש תנועות נוער שכבר  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא, מורן. מר יוסי זיידה:

 אף אחד לא יצא. מר מוטי ששון:

 חברים, האריכו. הודיעו להם, האריכו את ההרשמות. חבר'ה.  מר יוסי זיידה:

 חבר'ה. מורן קשה לך, אני מבין. אבל, מר מוטי ששון:

 עם פופוליזם קשה לי. קשה לי מה? מר מורן ישראל:

 נעה, נעה. מר מוטי ששון:

 קשה לי עם כלכלת בחירות. קשה לי עם היעדר מדיניות. מורן ישראל:מר 

אין לך, אין לך, אתה בכוונה עושה דמגוגיה. אני מבקש, סיימת. בבקשה  מר מוטי ששון:

 יוסי רצית להגיד.

 מורן רק לדייק. מר יוסי זיידה:

 כן? מר מורן ישראל:

 .האריכו את ההרשמות, ההורים ידעו את זה מר יוסי זיידה:

 נכון. מר מוטי ששון:

 זה חד משמעית. וראש העיר בפוסט שלו כתב, מר יוסי זיידה:

 האם הם משלמים מחיר מלא? מר מורן ישראל:

 למה אתה לא נותן לו לדבר? מר מוטי ששון:

 רק שנדייק. הם משלמים פחות מאחר? מר מורן ישראל:

 כל מי שנרשם למחנות הקיץ ישלם פחות יותר. מר יוסי זיידה:

 כן, כי הוא הודיע להם.  מר מוטי ששון:

 לא נכון. מר מורן ישראל:

 מה? מה? מר שחר האס:

 כל מי, מר יוסי זיידה:

 שקל. 200אתה טועה. הוא לא משלם פחות  מר מורן ישראל:
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 סליחה. אתה רוצה להצביע נגד, תצביע נגד.  מר מוטי ששון:

 י בעד.אתה פופוליסט. כבר אמרתי לך שהצבעת מר מורן ישראל:

 שקל? 200מורן איך הוא לא משלם  גב' נעה צ'פליצקי:

כי הם לא יכולים עד שלא עבר התבחין הזה ורק עכשיו הוא מגיע למועצה.  מר מורן ישראל:

 איזה,

 אבל יאשרו את זה. גב' נעה צ'פליצקי:

 איזה רכז בתנועת נוער עד היום, מר מורן ישראל:

 אתה הצעת את זה ואנחנו הצענו את זה.עזוב. זה כואב לך שלא  מר מוטי ששון:

 אתה לא הצעת.  מר מורן ישראל:

 . מי בעד,קיי-או מר מוטי ששון:

 התנהגת כאילו זה הכסף הפרטי שלך. מתחילת שנה תקשיב, מר מורן ישראל:

 אתה, אתה.  מר מוטי ששון:

 אל תהיי פופוליסט מוטי. מר מורן ישראל:

 בבקשה, אני מתבקש, מר מוטי ששון:

מעלים לי פוסט בפייסבוק עזרתי לציבור. בוא תעזור מראש. מה זה הלעג  מורן ישראל: מר

 לרש הזה?

 אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכה, מר מוטי ששון:

 שקל, נו באמת. 200 מר מורן ישראל:

 אתה רוצה, נו שמענו אותך. מר מוטי ששון:

 יאללה, שמענו גם אותך. מר מורן ישראל:

-2023מי בעד עדכון תבחינים לחלוקת כספי תמיכה לעמותות כללי לשנת  מר מוטי ששון:

 הוספת תבחין מחנה קיץ, מי בעד? 2024

 אני, אני רגע רוצה רק לבקש משהו. מר מורן ישראל:

 ,4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אני רוצה לסייג. סליחה מותר לי לסייג. מר מורן ישראל:

 , 6, 5 מר מוטי ששון:

 אני רוצה לסייג ליועצת המשפטית. אין יועצת משפטית, אפשר לקרוא לזה? :מר מורן ישראל

 ,12, 11, 10, 9, 8, 7 מר מוטי ששון:

 סליחה, מוטי אני יודע שאתה לא מקשיב, מר מורן ישראל:
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 בעד. 15, 14, 13 מר מוטי ששון:

 אני רוצה לסייג, אני רוצה לסייג את ההצבעה. מר מורן ישראל:

 נגד? מי מר מוטי ששון:

 אני רוצה לסייג את ההצבעה. מר מורן ישראל:

 מי נגד? אתה כבר דיברת. מי נגד? מר מוטי ששון:

 אני רוצה לסייג את ההצבעה. מר מורן ישראל:

 אושר.נמנעים.  4, 3, 2, 1 אין נגד, מי נמנע? מי נמנע? מר מוטי ששון:

 זה סעיף תקציבי. מר מורן ישראל:

 יף הבא. אני עובר לסע מר מוטי ששון:

 

 2023אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות )כללי( אירגוני נוער לשנת  .12

 סליחה. מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. עדכון, מר מוטי ששון:

 לא הרמנו יד. מר שחר האס:

 אנחנו מבקשים הצבעה חוזרת. מר מורן ישראל:

 הצבעה חוזרת. מר שחר האס:

 אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות כללי.עדכון  מר מוטי ששון:

 אנחנו מבקשים הצבעה חוזרת. אנחנו מבקשים הצבעה חוזרת.  מר מורן ישראל:

 מוטי אתה לא תמשיך את הישיבה.  מר שחר האס:

 מה שהצענו. סליחה, מי בעד? מי בעד מה שהצעתי? מר מוטי ששון:

 אנחנו רוצים לספור. מר שחר האס:

 אה, עכשיו אתם מתקנים את עצמכם. מי בעד? ששון:מר מוטי 

 לא מתקנים את עצמנו.  מר מורן ישראל:

 ,3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 מה אתה חושב שזה לא מצולם? לא רואים שאתה עושה מה שאתה רוצה? מר מורן ישראל:

 אתה דמגוג. כל הזמן מתעסק, מר מוטי ששון:

 .אתה דמגוג, אתה פופוליסט מר מורן ישראל:

 תעזור לילדים, תעזור להורים. למה אתה נגד? מר מוטי ששון:
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 אז אני רוצה להכפיל את זה. בוא נכפיל. מר מורן ישראל:

 למה אתה נגד? מר מוטי ששון:

 בוא נכפיל. מר מורן ישראל:

 למה אתה נגד? מר מוטי ששון:

 אני רוצה להכפיל, מר מורן ישראל:

 זה? אתה דמגוג. דמגוג.אתה דמגוג. להכפיל את  מר מוטי ששון:

 אני אמרתי לך שאני תמכתי בזה בוועדת כספים. מר מורן ישראל:

 זה מה שאתה. מר מוטי ששון:

 אתה פופוליסט. מר מורן ישראל:

 במקום להגיד תודה וכל הכבוד. מר מוטי ששון:

 בוא נכפיל. בבקשה. מר מורן ישראל:

 , תודה רבה. קיי-או מר מוטי ששון:

 בואו נכפיל. מר מורן ישראל:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרהצבעתי,  מר מוטי ששון:

 לא, סליחה. ביקשנו הצבעה חוזרת. מר מורן ישראל:

 אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכה, הוספת, מר מוטי ששון:

 זה על פי הפקודה. אני מבין שהפקודה לא נאה לך. מר מורן ישראל:

 כספי תמיכה עמותות כללי,אישור תבחינים לחלוקת  מר מוטי ששון:

 מוטי, מר מורן ישראל:

 . 12'. סעיף 23ארגוני נוער לשנת  מר מוטי ששון:

 מה זה ההתנהלות הזאת?  מר מורן ישראל:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 הצבעה חוזרת בבקשה. אם אתה רוצה להצביע התחלנו עם הצבעות. מר מורן ישראל:

 תן לך לדבר.לא, לא, לא. אני לא נו מר מוטי ששון:

 אתה לא נותן לי לדבר? מר מורן ישראל:

 

 .2024אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות )כללי( לשנת  .13
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, 2024גמרנו. אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות לעמותות כללי לשנת  מר מוטי ששון:

 . מי בעד?13סעיף 

 תתבייש, תתבייש. מר מורן ישראל:

 , 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נו באמת. מר מורן ישראל:

 , 7, 6, 5, 4 מר מוטי ששון:

 למה הם מצביעים בעד מוטי. מר יעקב מזרחי:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, לא, לא. מי בעד? מההתחלה, עוד פעם. 7 מר מוטי ששון:

 אושר.בעד. מי נגד? מי נמנע? אין נגד, אין נמנע.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12

 .14אני עובר לסעיף הבא, סעיף 

 

 ,)מצ"ב(2024תמיכות בספורט לשנת  אישור תבחינים לחלוקת כספי .14

 אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות, מר מוטי ששון:

 חברים, מר יוסי זיידה:

 בספורט. מר מוטי ששון:

 , בוא תכפיל.הייתי בעד גם בוועדת כספים ואני בעד גם פה. אני בעד להכפיל מר מורן ישראל:

 מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 שלא יהיה פופוליסט. מר מורן ישראל:

 מי בעד, בספורט.  מר מוטי ששון:

 סליחה לא היית פה היועצת. הוא עשה מה שהוא רוצה. מר מורן ישראל:

 בבקשה אל תפריע. מי בעד? מר מוטי ששון:

 ?13או  14 מר יעקב מזרחי:

 .14סעיף  מר מוטי ששון:

 צריך מישהו שישלוט על הדבר הזה. מר מורן ישראל:

 . מי בעד? 2024אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת  מר מוטי ששון:

 מי בעד נו. מר יעקב מזרחי:

 ,5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אנחנו לא יודעים על מה מצביעים. מר שחר האס:

 .14. 14 מר מוטי ששון:
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 אז תקשיבו, בספורט. מר יוסי זיידה:

 מה זה תקשיבו? אנחנו באמצע, מר שחר האס:

, אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות 14אתה לא מקשיב. מי בעד? סעיף  מר מוטי ששון:

 בספורט.

 היועצת המשפטית, מר מורן ישראל:

 , מי בעד? 2024לשנת  מר מוטי ששון:

 ומוטי לא נתן, ביקשנו להצביע עם הסתייגות מר מורן ישראל:

 , 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 רגע יש לו שאלה. מר יוסי זיידה:

 על הסעיף? מר מוטי ששון:

 אני לא מבין מה הוא לחוץ. הוא ממהר לאנשהו? אני לא מבין.  מר מורן ישראל:

 הטבלת תמיכות עצמה מגיעה בהמשך? מר בר שי:

 דורון. דורון.  מר יוסי זיידה:

 תענה לו.דורון  מר מוטי ששון:

 תשמע את השאלה של בר. מר יוסי זיידה:

 הטבלת תמיכות עצמה מגיעה בהמשך? מר בר שי:

 איך? איך? מר דורון עברי:

 הטבלת תמיכות עצמה של הספורט, הסכום פר זה, מגיע בהמשך? מר בר שי:

כשאתם מאשרים את  יש, לגבי הטבלת תמיכות זה הולך ככה. כל, מר דורון עברי:

' אנחנו מקבלים את כל 24לינואר  15-עד ה 2024התבחינים עכשיו לשנת 

אפריל -המסמכים הרלוונטיים ומעבירים את הטבלה לאישור במהלך מרץ

 ' בהתאם לתבחינים שאישרתם.24

. אז מי בעד אישורי תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת קיי-או מר מוטי ששון:

 , 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1עד? ? מי ב2024

 אני מבקש לחזור לסעיף של התבחינים. מר מורן ישראל:

 בעד. 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13 מר מוטי ששון:

 הוא לא נתן לנו להביע הסתייגות. מר מורן ישראל:

 .אושראין נגד, אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 לנו הצבעה חוזרת.הוא לא נתן  מר מורן ישראל:
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 הגענו לסעיף החשוב, תמיכות מוסדות דת. מר יעקב מזרחי:

 נמנע. אין נגד. 1בעד,  18 מר מוטי ששון:

 אנחנו מבקשים לחזור לסעיף. הנה היועצת המשפטית פה. מר מורן ישראל: 

אני עובר לסעיף הבא. אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות דת לשנת  מר מוטי ששון:

2024. 

 בסדר אבל הוא לא יכול לעשות מה שהוא רוצה. מורן ישראל:מר 

 

 2023אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות דת לשנת  .15

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 יש חוק. מר מורן ישראל:

 ,3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע. מר יוסי זיידה:

 הוא לא ספר את ההצבעה. מר שחר האס:

 לנו להצביע אפילו.הוא לא נתן  מר מורן ישראל:

 , 3, 2, 1, מי בעד? 3 מר מוטי ששון:

 הוא עושה מה שהוא רוצה. מר מורן ישראל:

 ביקשנו הסתייגויות. מר שחר האס:

 נו אז מה? מר מורן ישראל:

 ,13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4 מר מוטי ששון:

 אם היועצת המשפטית הלכה אז הוא יכול לעבור על החוק? מר שחר האס:

 בעד. מי נגד? 16, 15, 14 מר מוטי ששון:

 יש חוק, נכון? מר שחר האס:

 מי נמנע? מי נמנע? יש נמנעים שלא הצביעו בעד? מר מוטי ששון:

 את אמורה לייעץ לו.  מר שחר האס:

 אנחנו רוצים את חוות הדעת. מר מורן ישראל:

 אם הוא עובר על החוק או לא. מר שחר האס:

 אני עובר לסעיף הבא. . אושרנמנעו.  4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אני לא המשטרה ולא הבוסית של ראש העירייה. עו"ד יונת דיין:
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ההצבעה לא הייתה  לא, לא בוסית אבל את יכולה להגיד לו שזה לא חוקי? מר שחר האס:

 חוקית.

 

אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות תרבות חינוך רווחה ובריאות לשנת  .16

 ,)מצ"ב(2023

אישור טבלת חלוקת תמיכות למוסדות תרבות, חינוך, רווחה ובריאות  מוטי ששון: מר

 . מי בעד?2023לשנת 

 ביקשנו הצבעה חוזרת. מר מורן ישראל:

בעד. מי נגד? אין  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 עד.. לא, לא הצביעו ב4, 3, 2, 1נגד. מי נמנע? 

 הוא הצביע בעד. לידי, ראיתי עכשיו שהוא הצביע בעד. מר יעקב מזרחי:

 לא, לא. מר מוטי ששון:

 אל תגיד לא. מוטי הוא הצביע בעד. מר יעקב מזרחי:

 אתם שלושתכם בעד? מר מוטי ששון:

 לא, אני ראיתי. מר יעקב מזרחי:

 לא הרמתם יד.  אתה, אתם בעד? מר מוטי ששון:

 וטי, אתה יכול לראות בדיוק מה הרמתי את היד או לא.מ מר מורן ישראל:

 מי בעד אישור, מר מוטי ששון:

אתה עובר על החוק במועצת העיר. לא מקשיב לאף אחד חוץ מעצמך.  מר שחר האס:

 אנחנו מבקשים לחזור לסעיף הקודם ולהציג את ההסתייגות שלנו,

 וחה ובריאות,מי בעד תמיכות למוסדות תרבות, חינוך, רו מר מוטי ששון:

 כחוק. מר שחר האס:

 , 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 2023לשנת  מר מוטי ששון:

 עוד הפעם. עוד הפעם. מר מורן ישראל:

מי  בעד. מי נגד? 18, 17, 16, 15בעד. אתם בעד?  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.אין נמנעים. טוב. בסדר,  נמנע?

 הסמכת. מר יוסי זיידה:

 

להתייצב לתבוע  812767035מיכל בן יוסף ת.ז. עו"ד  הסמכת עובדת עירייה .17

 לעניינים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכהבביהמ"ש 
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להתייצב  035812767הסמכת עובדת עירייה עורכת דין מיכל בן יוסף ת.ז.  מר מוטי ששון:

לעניינים מקומיים בחולון בהתאם לכתב ההסמכה  ולתבוע בבית משפט

 שמצורף בזאת. מי בעד?

 תובעת עירונית. עו"ד יונת דיין:

 , 3, 2, 1תובעת עירונית.  מר מוטי ששון:

 אנחנו מצביעים מוטי. מר שחר האס:

 ,8, 7, 6, 5, 4 מר מוטי ששון:

 מוטי, הידיים למעלה מוטי. מר שחר האס:

 ,13, 12, 11 ,10, 9 מר מוטי ששון:

 אנחנו מצביעים, אנחנו בעד. מר שחר האס:

. אושרבעד. מי נמנע? מי נגד? אין נגד, אין נמנעים.  19, 18, 17, 16, 15, 14 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.

 

הגב' ריבה קליין לתפקיד סמנכ"ל ראש מינהל חינוך במקום אישור מינויה של  .18

ראש ההיררכיה דרגה  -מנהלי מחלקות חינוך עפ"י הסכם  אריאלה קידר, שכרה

 ל"שכר מנכ %72עד ל מקסימום של   4

אישור מינויה של הגברת ריבה קליין לתפקיד סמנכ"ל ראש מינהל החינוך  מר מוטי ששון:

ראש  –במקום אריאלה קידר. שכרה על פי הסכם מנהלי מחלקות חינוך 

 "ל. מי בעד?אחוז שכר מנכ 72עד למקסימום של  4ההיררכיה דרגה 

 אנחנו. מר שחר האס:

בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8. 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אושרנמנע.  1מי נגד? מי נמנע? אלרון נמנע. 

 רגע, רגע. מר יוסי זיידה:

 מתי היא התחילה לעבוד? מר יעקב אחדות:

 

שלניק, לתפקיד גזברית העירייה במקום אמנון ארץ הגב' קרן מאישור מינויה של  .19

 ל"שכר מנכ %95 - %85אישי שכר בכירים, בגובה של  חוזהקדושה, 

 אישור מינויה של הגברת, מר מוטי ששון:

 רגע אבל הוא שואל שאלה.  מר יוסי זיידה:

 ריבה התחילה לעבוד. מר מוטי ששון:
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 שאתה כבר מתקדם. הוא שואל שאלות או מר מורן ישראל:

שבועות בערך  3ריבה קליין ראש מינהל החינוך התחילה לעבוד בתחילת,  מר יוסי זיידה:

 שהיא עובדת. 

 אישור מינויה של הגברת קרן משלניק, מר מוטי ששון:

והיא עשתה משהו בקשר להסעות של הילדים עם כולם או שעכשיו עוד  מר יעקב אחדות:

 שנה הולכים להיות בלאגן?

מי בעד אישור מינויה של הגברת קרן משלניק לתפקיד גזברית העירייה  מוטי ששון: מר

אחוז עד  85במקום אמנון ארץ קדושה, חוזה אישי שכר בכירים בגובה של 

 . מי בעד?85-95אחוז משכר מנכ"ל. בין  95

 אפשר להציג אותה?  מר ראובן קייקוב:

 תך.איפה אמנון? אני בעד להשאיר או מר יעקב מזרחי:

 מאיזה ניסיון? מאיפה היא באה? מי היא? מר ראובן קייקוב:

 סגנית, הגזברית של ראשון.  מר מוטי ששון:

בעד. מי  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 נגד? מי נמנע? אלרון אתה נמנע?

 לא, לא, בעד.  מר אלרון פנחס:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרבעד.  19בעד.  ששון: מר מוטי

 

 2023אישור תקציב רגיל מעודכן לשנת  .20

 . בבקשה.2023אישור תקציב רגיל מעודכן לשנת  מר מוטי ששון:

-ל 1,755,737,903-. מ32,205,200כן, אנחנו מדברים פה על תוספת של  מר רחמים בינוני:

רואים יש פה את צד ההכנסות. אנחנו קיבלנו,  . כמו שאתם1,787,943,103

מיליון. יש פה תוספת  15.7חייב להכניס את הגפן של היסודיים אז יש פה 

 . וקיבלנו,5.600בארנונה 

 תוכל להרחיב על הגפן? מר ראובן קייקוב:

 סליחה? מר רחמים בינוני: 

 תוכל להרחיב על הגפן? מר ראובן קייקוב:

זה כספים שמועברים ממשרד החינוך לבתי הספר, תכנית לימודים. הגפן  מר רחמים בינוני: 

פשוט התבקשנו לעשות רישומים, גם הכנסתי וגם הוצאתי בתקציב. כרגע 

 את זה אתם רואים,
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 בכל בתי הספר? גם הרשמי, לא רשמי, בכולם? מר יעקב אחדות:

 לא, לא. מר יעקב מזרחי:

 רשת, רשת. מר מוטי ששון:

 רישומים. זה רישומי.  מר רחמים בינוני: 

 לא הוא שואל אם זה לכל בתי הספר, גפן זה רק לבתי הספר שמוכרים? מר מורן ישראל:

 ברור, זה למוכרים.  מר רחמים בינוני:

 ממלכתי. עו"ד יונת דיין:

 רק למוכרים. גב' נעה צ'פליצקי:

 אה, רק למוכרים? הבנתי. מר יעקב אחדות:

 רק הממלכתי. עו"ד יונת דיין:

 כן, רק ממלכתי. כן. יש שאלות?  רחמים בינוני:מר 

 כן. מר מורן ישראל:

 רגע, מה עוד, מר ראובן קייקוב:

 כן? מר רחמים בינוני:

 שאלות, הערות. מר מורן ישראל:

 מה ההכנסות? הוצאות?  מר ראובן קייקוב:

 רגע, מוטי מנהל את הדיון. שייקבע למי יש את זכות הדיבור. מר מורן ישראל:

 לא, תשאל. מוטי ששון:מר 

 אני אתחיל לדבר הוא יגיד לא נתתי לך זכות דיבור. אני יודע איך זה. מר מורן ישראל:

 כן נו.  מר מוטי ששון:

 נו מישהו שלא הצביע בעד. מר שחר האס:

 התחלת לדבר. רצית לדבר נו? מר מוטי ששון:

 ראובן אתה רוצה לדבר?  מר מורן ישראל:

 מי עוד, כן בבקשה. .קיי-או מר מוטי ששון:

אני מבקש לסייג סעיפים ולהצביע עליהם בנפרד ברשותכם כמו שמותר  מר מורן ישראל:

במינהל הכללי,  61בישיבות תקציב. אני מבקש שמתוך התקציב של פרק 

שיש שם למעלה מחצי מיליון. חצי מיליון  6.1.5נכון? אז את התוספת של 

ת הנוער ולהגדיל אותם בעוד חצי לצורך העניין להעביר לתמיכות של תנועו

שקל שאתם מוסיפים שוב פעם מירוץ שבעיניי זה  100,000מיליון ועוד 
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-חשוב וצריך לקרות כל שנה ולא רק בשנת בחירות, אני חושב שגם את ה

שקל נוספים  600,000שקל הנוספים האלה אני מסייג. סך הכול  100,000

מיליון  1.200מיד אותו על שיכפיל את הסכום שאתה ציינת ובסך הכול יע

שקלים תמיכות מה שצריך גם לשנות את התבחין שאמרנו קודם ולכן גם 

 400-ביקשתי להביע הסתייגות על הסעיף הקודם ולהכפיל את התמיכה ל

שקלים. אני כרגע מבסס אותו על סעיף תקציבי על מנת  200שקלים במקום 

איתי לכם מה שנוכל לעשות את זה ולתקן גם את הסעיף הקודם. הר

שקלים  600,000-המקורות התקציביים, הסברתי לכם לאן אני חושב שה

האלה צריכים ללכת. מוטי האם אתה תומך בהכפלת התמיכה במחנות 

 הקיץ?

 אני תומך מה שזה ולא בדמגוגיה ומה שנתנו זה מה שיש.  מר מוטי ששון:

 אין בעיה. תעשה מה שאתה חושב. מר מורן ישראל:

 תאמין לי שאתה תסייג את זה. :מר מוטי ששון

 רגע, אבל רק כדי, עו"ד יונת דיין:

 אתה עושה דמגוגיה. מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

 מאיזה סעיף? 600,000כדי שנוכל להצביע. אתה מוציא  עו"ד יונת דיין:

 הסברתי. חצי מיליון מהסעיף, מר מורן ישראל:

 .615-מ עו"ד יונת דיין:

 הבנת את הפרק של המינהל הכללי, ממשאבי אנוש.  אל:מר מורן ישר

 ?100,000אמרת. ומאיפה  615-מ מר רחמים בינוני: 

שקל ממירוץ חולון שנוסף בתקופת בחירות. סך הכול  100,000ועוד  מר מורן ישראל:

מיליון.  1.2שהיו קודם,  600ועוד  600-שקלים, מכפילים את זה ל 600,000

 ,200איש במקום  3,000-מכפילים את התמיכה ל

 רגע, מורן, עו"ד יונת דיין:

 אני מסביר עד הסוף את התחשיב. מר מורן ישראל:

 לא הבנתי. 600,000-לאן אתה רוצה שילך ה עו"ד יונת דיין:

מיליון.  1.2, 600,000אמרתי, לתמיכות לתנועות הנוער. מחנות קיץ במקום  מר מורן ישראל:

 שקל כספי תמיכה לכל ילד.  400סך הכול 

 את החלק של, עו"ד יונת דיין:
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. למשל יש 6.1.5מיליון, זאת אומרת בחצי מיליון שאנחנו מקטינים את  1.2 מר רחמים בינוני: 

למכרזי כוח אדם. העירייה הרי מפרסמת מכרזים. יש פה  100,000שם 

 לקלוט עובדים. לטובת המכרזים כי העירייה רוצה 100,000

 אין בעיה. אתה רוצה שאני אמצא לך סעיף אחר? מר מורן ישראל:

 לא, אני אומר.  מר רחמים בינוני:

 הוא לא מבין. זה בסדר מעכשיו לעכשיו? מר מוטי ששון:

 לא, הוא מבקש הסתייגות, עו"ד יונת דיין:

 לא, לא אני מסביר לו. מר רחמים בינוני:

אתה החלטת החלטה ואחר כך הבאת אותה לשולחן  שיו?מעכשיו לעכ מר מורן ישראל:

 המועצה.

 רגע, רגע. תסתייג ונעשה את ההצבעה. מר מוטי ששון:

 ?615-מ 500,000מוריד  עו"ד יונת דיין:

 כן. מר מורן ישראל:

 האלה, 600,000-ממירוץ אל"מ ושם את ה 100,00ועוד  עו"ד יונת דיין:

ולון. לא, לא, קיבלתי את ההערה של ראש אגף מירוץ חולון, מירוץ ח מר מורן ישראל:

 .400שקל אני מוריד  511,000-שקל מתוך זה, מתוך ה 100,000תקציבים. 

 .400מוריד  עו"ד יונת דיין:

שקל הנוספים יגיעו  100,000-שקל וה 100,000מהשמירה אני מוריד  מר מורן ישראל:

 סעיפים שמהם אני מפחית. 3ממירוץ חולון. סך הכול 

 מאיזה שמירה אתה מוריד? יעקב מזרחי:מר 

. שמירה של הנהלת העיר לצורך העיר ומוצא 600,000מהסך הכללי שלהם  מר מורן ישראל:

 שקל, מוסיף אותם לתקציב של תמיכה במחנות הקיץ.  600,000

 רגע, הוצאות שמירה? לא הבנתי. גב' נעה צ'פליצקי:

 לפני. רגע התייעצות וחשיבה אתם עושים ד"ר מאיר רוק:

 בוודאי, ככה זה עובד. מר מורן ישראל:

 הוא משחק מונופול עם עצמו.  מר מוטי ששון:

 אה, לא, כי מוטי משחק מונופול עם עצמו זה יותר טוב. מר מורן ישראל:

 .קיי-אויאללה,  מר מוטי ששון:

 זו ההסתייגות שלנו בבקשה. אני מבקש להצביע. מר מורן ישראל:
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 כל מצביעים, קודם מצביעים,קודם  עו"ד יונת דיין:

 אבל מוטי למה דברים כאלה עושים בשלוף? מר יעקב מזרחי:

 על תיקון התקציב,  עו"ד יונת דיין:

 תסבירי לו רגע שמצביעים על התקציב בלי, בלי הסעיף הזה. מר מורן ישראל:

 אני מנסה אבל כולם מדברים ביחד.  עו"ד יונת דיין:

 תסבירי לו.בסדר, נו  מר מורן ישראל:

 . זו ההסתייגות.100-ו 100, 400קודם כל מצביעים על תיקון התקציב. רגע,  עו"ד יונת דיין:

 , הסתייגות. בבקשה, מי בעד?קיי-או מר מוטי ששון:

 מי בעד לאור ההסתייגות. מר מורן ישראל:

 לתיקון התקציב. עו"ד יונת דיין:

 חברים. מר מוטי ששון:

 הסתייגות.  600,000-למעט ה עו"ד יונת דיין:

 תקשיבו שנייה אחת. תקשיבו רגע למה מצביעים. מר יוסי זיידה:

 יאללה. מר מורן ישראל:

אני כן אגיד לפרוטוקול שההסתייגות הזאת לא נבדקה על ידי גזבר מבחינת  עו"ד יונת דיין:

 היתכנות ויכולת לעמוד בה והתחייבויות.

 בבקשה. מר מורן ישראל:

 אני לא מניחה שזה משהו שהוא יכול לעשות כרגע. עו"ד יונת דיין:

 הוא הרגע ציין התחייבות. מר מורן ישראל:

 סליחה, הגזבר לא ענה לך. מר מוטי ששון:

אני לא מניחה שזה משהו שהוא יכול לעשות כרגע. רק מהחלק שאני  עו"ד יונת דיין:

 מכירה.

חוג לכל ילד וגילינו יתרות הגזבר גם ענה לנו בפעם הקודמת שאין כסף ל מר מורן ישראל:

 .58של 

 אתה ממשיך בדמגוגיה. מר מוטי ששון:

 עובדות זה לא נוח לך. אבל זה העובדות, מה לעשות? מר מורן ישראל:

 נו יש הרבה חוגים לילדים שאנחנו נותנים בהנחות גדולות.  מר מוטי ששון:

יגות. מי בעד? מי נגד? הסתי 600,000-מצביעים על תיקון התקציב למעט ה עו"ד יונת דיין:

 מי נמנע?
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 הסתייגות.  600,000-תיקון התקציב למעט ה מר יוסי זיידה:

 קודם כל על התקציב עצמו. מר מורן ישראל:

 מי בעד. עו"ד יונת דיין:

 בעד בעד.  מר יעקב מזרחי:

 על מה מצביעים? מה זה? מר יעקב אחדות:

 לאשר את התקציב. מר יעקב מזרחי:

 בלי הסעיפים שקשורים להסתייגות, תכף נצביע על ההסתייגות. מר מורן ישראל:

רגע, שנייה. אין לנו. ברגע שמוגשת הסתייגות צריך להוציא אותה החוצה  עו"ד יונת דיין:

 600,000-ולהצביע על ההסתייגות בנפרד. אז כל תיקון התקציב למעט ה

 שעליו מסתייגים.

 ותו.מוטי, מאשרים את התקציב בכלל מר יעקב מזרחי:

 מי בעד? עו"ד יונת דיין:

 אנחנו בעד אישור התקציב, או קיי.  מר מוטי ששון:

 .19יש לך  מר יעקב מזרחי:

 בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 יש נמנע.  אין נגד אין נמנעים? עו"ד יונת דיין:

 זה אם אתם מוכנים להכפיל או לא מוכנים להכפיל.עכשיו הסעיף  מר מורן ישראל:

 עכשיו על ההסתייגות. מי בעד כמו שהיא הופיעה בתקציב עצמו? עו"ד יונת דיין:

 לא, אבל זה לא עובד ככה. צריך להצביע על שלנו, לא על זה או זה. מר מורן ישראל:

 זה יוצא אותו דבר. עו"ד יונת דיין:

 בר אתה מצביע על ההסתייגות, אתה מצביע על ההצעה.אבל בסופו של ד מר מורן ישראל:

 יש מי בעד חלופה קודמת, עו"ד יונת דיין:

 לא, אבל אי אפשר. בסוף את צריכה לדעת מה בעד. מר מורן ישראל:

 תן לה לדבר. מר מוטי ששון:

 איפה שיהיה לי רוב.  עו"ד יונת דיין:

או נגד, ולכן זה בעד ההסתייגות או לא, אבל אין אחד אוד שתיים. יש בעד  מר מורן ישראל:

 נגד ההסתייגות.

 יש שתי אפשרויות. אתה רוצה ככה? אין בעיה. מי בעד ההסתייגות? עו"ד יונת דיין:

 מצוין. מר מורן ישראל:
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 מי בעד הכפלה. מר שחר האס:

 לא, לא, לא, הסתייגות. מר מוטי ששון:

 במחנות הקיץ. שההסתייגות משמעותה הכפלה של התמיכה מר מורן ישראל:

 בעד הסתייגות. 4, 3, 2, 1. קיי-אובעד ההסתייגות שלכם.  4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אז אתם נגד ההכפלה. מר מורן ישראל:

 ,600-מי בעד סעיף ה עו"ד יונת דיין:

 זה בדיוק מה שקרה. מר מורן ישראל:

 לא, סליחה. גב' נעה צ'פליצקי:

 סלחתי. מה סליחה? מר מורן ישראל:

לא כי אני חושבת שאם אתה רוצה הכפלה של מחנות הקיץ, אני רוצה עוד  גב' נעה צ'פליצקי:

 תקציב לדברים אחרים לילדים.

למה לא עשית עם זה שום דבר? בבקשה. אם היית מביאה תקציב, תגידי  מר מורן ישראל:

 מה את רוצה לעשות איתו.

 וצה להכפיל את,לא, אתה סובב סביב משהו. כשאתה ר גב' נעה צ'פליצקי:

נעה את יושבת פה סתם. תבואי ותגידי מה את רוצה. בשביל מה את יושבת  מר מורן ישראל:

 פה?

 נעה הוא זכר את זה עכשיו.  מר מוטי ששון:

 את לא יודעת זה משהו אחר. מר מורן ישראל:

 .קיי-אועד עכשיו הוא לא זכר,  מר מוטי ששון:

 ת אומרת,מי נגד ההסתייגות זא עו"ד יונת דיין:

 הנה נעה רוצה להצביע נגד, שתצביע נגד. מר מורן ישראל:

 לא, לא נגד ההכפלה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה מה שעשית. מר מורן ישראל:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 את נגד ההכפלה. מר מורן ישראל:

 מי בעד? מי בעד? מי, מר מוטי ששון:

 ,הליכוד בעד, הליכוד נגד הכפלת מר יעקב מזרחי:

 ,4, 3, 2, 1מי בעד ההצעה המקורית שלנו? מי בעד ההצעה המקורית שלנו?  מר מוטי ששון: 

 אי אפשר להצביע ככה. הוא הצביע בעד. מר מורן ישראל:
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 מי נגד ההסתייגות. עו"ד יונת דיין:

בעד. מי  13בעד.  13. יעקב מה אתה? סליחה. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 מר מוטי ששון:

 . תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא. אושר. 13. קיי-אוההצעה? נגד 

 

 2023אישור תקציב פיתוח מעודכן לשנת  .21

 . תציג את זה.2023אישור תקציב פיתוח מעודכן, רחמים,  מר מוטי ששון:

רק מוטי יודע למצוא כסף, בסדר. מוטי שם אותו בכיסים להחביא למה  מר מורן ישראל:

 שהוא רוצה. 

. אתם רואים פה יש לנו פה 7,242,045טוב. יש לנו כאן עדכון תקציב פיתוח  בינוני:מר רחמים 

 הכנסות ממשרדי ממשלה,

 אין בעיה. תחייך אליו. עשית פה הצגה, תחייך אליו. אתם מבסוטים. מר מוטי ששון:

 אתה שמעת מה הוא אמר לי שאני מחייך? מר מורן ישראל:

ים רוצים להיות, אתם רוצים ללמוד. תלמדו אתם צעירים, אתם צעיר מר מוטי ששון:

 קצת. תלמדו. בבקשה. 

 אתה שמעת מה הוא אמר לי? מר מורן ישראל:

 תמשיך, אתה יכול להמשיך. תמשיך, תמשיך. תמשיך. מר מוטי ששון:

זה שאתה לא יודע להקשיב זה משהו אחר. אתה לא שמעת מה הוא אמר  מר מורן ישראל:

 משהו. , סיפר לי 40לי. הבחור בן 

אמרתי לך, אתה במונופול חזק. אבל תשנה דיסקט כשתתחיל להזיז, זה  מר מוטי ששון:

 עולם של הגדולים.

 מוטי אין לך מושג על מה אתה מדבר, באמת חבל. מר שחר האס:

 לא של הילדים. בבקשה, תמשיך. מר מוטי ששון:

 מולים,כמו כן יש פה שינוי מקורות מימון מהשבחה ומתג מר רחמים בינוני:

 חברים. מר יוסי זיידה:

להלוואה, כי פשוט יש האטה במשק ואנחנו רוצים להריץ את הפרויקטים  מר רחמים בינוני:

מיליון. יש פה בקשה  150-לכן יש פה בקשה כי כרגע עומס המלוות הוא כ

 להמרה מהשבחה לקרן גביש להלוואות.

 כבר את הכסף, הוא נכנס, רגע אתה יכול להסביר על באמת איך זה, צבענו מר בר שי:

 אנחנו רשמנו מקור מימון מהשבחה.  מר רחמים בינוני:

 נכון. מר בר שי:
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בגלל שיש האטה במשק, יש קצת האטה בהכנסות. לא רוצים לעכב את  מר רחמים בינוני:

 הפרויקטים אז מבקשים לשנות את המקור מימון. כי כל עוד,

 הכול, אז בחלק הסעיפים ממש הורדנו את מר בר שי:

לא, לא. אני כשאנחנו רושמים השבחה, כל עוד הכסף לא נכנס הפרויקטים  מר רחמים בינוני:

לא מתחילים. אתה חייב שההכנסות ייכנסו ואז אתה מפעיל את 

 הפרויקטים. וכדי לא לעכב, הבקשה היא להמיר את זה להלוואה.

 לא, אבל לא הכול השבחה. יש השתתפות בעלים גם. מר בר שי:

ומשהו מיליון מקרן גביש,  4אמרתי. יש קרן גביש, אמרתי. אמרתי. זה  חמים בינוני:מר ר

 מיליון. 30השאר זה מהשבחה. סך הכול 

 גם קרן גביש זה מאותה סיבה לא נכנס? מר בר שי:

 כן כן. כי יש האטה במשק.  מר רחמים בינוני:

 הריביות על המשכנתא, הכול תקוע. מר זוהר נוימרק:

 גם ריביות על ההלוואות שלנו. קייקוב:מר ראובן 

אבל כשאתה סוגר תב"ר אתה לא סוגר אותו על משהו שכבר קיים לך?  מר מורן ישראל:

 אתה גם עושה על משהו, הכנסה עתידית?

לא, אני אומר העתידית עומדת להיות ככה ולכן אנחנו מתקצבים. אבל כדי  מר רחמים בינוני: 

 שלא נהיה בגירעון.

לא, אני מבין. אני מבין. את העתידית הבנתי. אבל אני אומר, בסוף  ראל:מר מורן יש

 כשאישרנו תב"ר אישרנו על כסף קיים.

מיליון הכנסתי, עתידי. כי  300על עתידי, לא. מה פתאום. אמרנו, אמרנו  מר רחמים בינוני:

 אנחנו מצפים. אתה מקבל מהנדסה את הכול.

 ו, אישרנו על בסיס הכנסות עתידיות?אז גם התב"רים שאישרנ מר מורן ישראל:

 ברור, הכול. מר רחמים בינוני:

 . מי בעד עדכון תקציב פיתוח, מכתבו של,קיי-או מר מוטי ששון:

 יוסי אני רק מזכיר שלא קיבלתי, מר מורן ישראל:

 , מי בעד?21.06.2023 -מה מר מוטי ששון:

 היום.את החומר ואמרת שאתה מעביר לי אותו  מר מורן ישראל:

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1חבר'ה, מי בעד?  מי בעד? מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.בעד. אין נגד. אין נמנעים.  16, 15אתה בעד? 
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 28.02.2024 –הארכת שירות למר כהן חיים קב"ט מוסדות חינוך עד ל  .22

 הארכת שירות. מר מוטי ששון:

הארכת שירות לחיים כהן, קב"ט באגף הביטחון בעירייה. הוא עבר את גיל  יונת דיין: עו"ד

. יש כמובן אישורים רפואיים. הסיבה היא גם העניין של חילופי מנהל 70

 האגף ולאור הותק והידע של חיים בארגון.

 הוא בעצמו הקב"ט? מר יעקב אחדות:

 בבתי הספר שבמוסדות חינוך.על קציני, קב"טים ש יאהוא אחר עו"ד יונת דיין:

 מוסדות חינוך, מוסדות חינוך. גב' נעה צ'פליצקי:

 הוא גם ממלא מקום ראש אגף ביטחון כרגע. מר מורן ישראל:

 אני אומרת עם החילופי תפקיד. עו"ד יונת דיין:

 זה תפקיד משרדי או, לא משהו בפועל? מר יעקב אחדות:

 למה? מר שחר האס:

 מי בעד? ,קיי-או מר מוטי ששון:

ראית אותו? יעקב. ההארכות כמובן הן בכפוף להנחיות משרד הפנים  עו"ד יונת דיין:

 לתקופת בחירות, עד פברואר. 

 .2024עד לפברואר  מר מוטי ששון:

 '.24 עו"ד יונת דיין:'

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. 2024לפברואר  28סוף פברואר,  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, 15

 

 (,)מצ"ב28.02.2024 -עד לשמש אהרון  למרהארכת שירות  .23

 הארכת שירות לשמש אהרון. עו"ד יונת דיין:

 .28.02.2024שמש אהרון, כנ"ל, עד  מר מוטי ששון:

 '.24ם הנסיבות האישיות. עד סוף פברואר שאתם מכירים אותו ע עו"ד יונת דיין:

בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .אושראין נגד, אין נמנעים. 
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 20248.031. -עד לארי שמעוני  למרהארכת שירות  .24

הוא מורה לפיזיקה בתיכון הרצוג. את הארכת שירות למר שמעוני ארי,  עו"ד יונת דיין:

מצוקת גיוס המורים כולנו מכירים. גם הוא, אה, מורים זה עד סוף שנת 

 '. 24הלימודים. עד אוגוסט 

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  16, מי בעד? קיי-או מר מוטי ששון:

 אני, בטעות כנראה.  עו"ד יונת דיין:

 

 28.02.2024 -עד ל רחל 'איצקוביץ לגב' הארכת שירות .25

איצקוביץ' רחל, גם את הנסיבות האישיות המשפחתיות. היא עד פברואר  עו"ד יונת דיין:

24 .' 

 , מי בעד? כולם בעד. קיי-או מר מוטי ששון:

 איצקוביץ' רחל תותחית. מר מאיר חלבי:

 עובר לסעיף הבא. . אניאושרבעד אין נגד אין נמנעים.  16, קיי-או מר מוטי ששון:

 

 אישור בקשה לעבודה נוספת של הגב' רוני חסיד .26

 עבודה נוספת לרוני חסיד. רכזת הכנה לצה"ל.  מר מוטי ששון:

מנסיבות בריאותיות. לפי הפירוט במכתב היא עובדת במשרה מלאה ויש  עו"ד יונת דיין:

לה נסיבות בריאותיות אישיות שמייצרות לה הוצאות כספיות גבוהות. 

 א ביקשה לעבוד פעם פעמיים בשבוע בערב באיזושהי מסעדה, בר. הי

בעד. אין נמנעים אין נגד. אלרון אתה  16או קיי. או קיי,  או קיי. מי בעד? מר מוטי ששון:

 בעד?

 בעד, בעד. מר אלרון פנחס:

 אני עובר לסעיף הבא,  .אושר בעד. אין נגד, אין נמנעים. מר מוטי ששון:

 

 נוספת של מר ארז מחמלי אישור בקשה לעבודה .27

בקשה לעבודה נוספת של ארז מחמלי, עובד מחשוב שלנו. גם פה יש לו  עו"ד יונת דיין:

שעות בשבוע אחרי  4טיפולים רפואיים עם הילדים. הוא מבקש לעבוד 

 שעות העבודה בביטוח לאומי.

 .ראושבעד. אין נגד, אין נמנעים.  16. קיי-או, מי בעד? קיי-או מר מוטי ששון:
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 ספטמבר -אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  .28

 אפשר משהו לפני שיוצאים לפגרה? מר יעקב אחדות:

 . מי בעד הנושא של הפגרה.קיי-אותן לי רגע לגמור את הסעיפים, בסדר?  מר מוטי ששון:

 ספטמבר. -אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט מר יוסי זיידה:

בעד. מי נגד? מי נגד? נגד,  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3 ,2, 1או קיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

. קיי-או אושר.נגד. או קיי. מי נמנע? מי נמנע? אין נמנעים.  3, 3, 2, 1לא. 

 הישיבה נעולה. 
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